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ZAPISNIK 

Sa VI- (šeste) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 29.06.2023. 

 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Usvajanje Srednjoročnog budžetskog okvira 2024-2026 (SBO), 

3) Eventualno. 

 

Uran Halimi: Pozdrav, poštovani delegati, kao i svi prisutni! Hteo sam da Vam poželim praznik Kurban 

bajram! Istovremeno, počinjemo sa 6. redovnom sednicom za 2023. godinu Opštine Dragaš, na kojoj je 

predložen sledeći dnevni red: prva tačka je usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, druga tačka je 

usvajanje Srednjoročnog okvirnog budžeta za 2024-2026. godinu, treća i posljednja tačka je eventualno. 

Ako neko želi da razgovara o dnevnom redu, prije nego što ga stavimo na glasanje? Reč je zatražio g. 

Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini: Hvala, predsedniče! Koristim priliku, stoga, pošto smo na praznik 

Ramazanskog bajrama, u ime PDK grupe, da vam svima poželim sretan Ramazanski bajram! Neka 

nad vama vlada Božji mir i milost! Hvala! 

Uran Halimi: Hvala! Želi li još neko razgovarati o dnevnom redu? Ako ne, onda stavljamo na 

glasanje. Ko je za dnevni red? Ko je protiv? Uzdržavanje? Imamo 25 glasova za, nula protiv i nula 

uzdržanih, dnevni red je usvojen. Nastavljamo sa prvom tačkom, usvajanjem zapisnika sa zadnjeg 

sastanka. Ako neko ima bilo kakve primjedbe ili sugestije u vezi sa zapisnikom, neka se javi. Ako 

ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za usvajanje prve tačke dnevnog reda, zapisnika sa prethodne 

sjednice? Protiv? Uzdržavanje? Imamo 25 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih. Nastavljamo sa 

drugom po redu tačkom, a to je usvajanje Srednjoročnog budžetskog okvira. Naravno, materijal 

morate dostaviti i fizički i elektronski. Dakle, ko god želi da razgovara o ovoj tački dnevnog reda, 

Reč je zatražio g. Shpetim Hajredini iz PDK. 

Shpetim Hajredini: Hvala! Pozdrav dragi direktori! Poštovane skupštinske kolege!, dragi građani 

Dragaša! Danas razgovaramo o KAB-u, veoma važnom opštinskom dokumentu. Lično, neću se 

previše zadržavati na materijalu, raspravljati naširoko, ali ću pokušati da vam u kratkim crtama 

predstavim one ustupke koje je, na osnovu mene, napravila izvršna vlast. Povezaću se direktno sa 

prioritetima opštine ili jačanjem opštinske privrede sa jednakim mogućnostima za sve, rastom 

opštinske privrede. Jedan od ključnih faktora koji utiču na ekonomski rast opština je, po mišljenju 

izvršne vlasti – da naravno da jeste i podržavamo ja i svi oni koji žive u ovom regionu – direktna 

podrška poljoprivrednom i stočarskom sektoru kroz subvencije, to je dakle, žene i muškarci farmeri. 

Ovo je jako dobro i ja to podržavam, što je jedna od ključnih tačaka razvoja opštine. Međutim, u 

ciljevima opštine Dragaš, nisam primetio da će biti promena u poljoprivredi i stočarstvu. Zbog toga 

je poželjno da i to bude u ciljevima opštine Dragaš, da se uključi kao važna tačka razvoja opštine. 

Ali ovdje to nikako i za mene je ovo ustupak i smatram da je do septembra dobro da o tome razgovarate 

kao izvršni rukovodilac i da i poljoprivreda i stočarstvo budu među ciljevima opštine. Nastaviću i ići 

direktno na prognozu ili opštinske troškove, i direktno na javne službe. Vi ste, poštovani direktore 

finansija, učestvovali u većini rasprava ili sastanaka koje smo imali u Skupštini opštine, i znate da sam 

dao zahtjev, dva puta sam tražio od gradonačelnika da se troškovi nastali zbog javne rasvjete sela koja 

će sada biti uključena u ovaj budžet. U javnim službama vidim da je ukupno 270.000 za 2023. godinu, 

2024. je, ako se ne varam, povećano za 343.000. Imam direktno pitanje, poštovani direktore finansija, 

vjerujem da imate znanja u ovom pravcu. Ovo povećanje je napravljeno u tu svrhu, da bi se preuzeli 

troškovi javne rasvjete sela koja trenutno nisu obuhvaćena opštinom i koja ih ne plaća opština, već se 

plaćaju iz sopstvenih sredstava ili je ovo povećanje napravljeno za neki trošak drugo? Ako ste u prilici 

da mi sada date odgovor, dajte mi ga direktno iz zemlje! Debata koju moram da nastavim je nešto 

sasvim drugo, bilo da mi odgovorite da ili ne. Ok, ostavimo to, onda dobiješ riječ, vraćam se. Znači da 
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je potrebno, na osnovu mog zahtjeva i obećanja predsjednika, potrebno je uključiti i biti u planiranju 

ovog budžeta, ali ako to niste sada planirali, vjerujem da su do septembra mogućnosti promjene i jeste, 

ne želim da kažem da je obavezno, ali je vrlo razumno da i ovaj trošak građana preuzima izvršna vlast, 

pošto su budžetske mogućnosti potpune i mnogo veće nego prethodnih godina, a možete pokriti i ovaj 

trošak. Druga stvar o kojoj ću razgovarati i zbog čega sam lično u protekle četiri godine bio veoma 

kritičan prema svojim kolegama koji su tada bili u opoziciji, a danas su na poziciji, je da su oni na 

svakom sastanku, u skoro na svakoj sjednici su kritikovali da postavljamo kocke, postavljamo puteve 

kockamama, uličice, asfaltiramo, zaštitne zidove i ništa drugo ne radimo. Na osnovu spiska kapitalnih 

izdataka za 2024. godinu, kako ste planirali, uvjeren sam da su ga i skupštinske kolege koje su bile sa 

mnom u protekle četiri godine pročitale i uočile da su od 46 projekata koji su planirani za 2024. više 

od polovine planirano je za pokockavanje. Za mene lično, apsolutno nema težinu i nisam protiv toga. 

Ja sam za dobro građana, a ako treba nastaviti sa radom za građane, treba nastaviti. Međutim, ono što 

me više zabrinjava je to što se neki projekti koji su završeni prošle i ove godine, prema informacijama 

koje imam od građana, izvode na privatnim imanjima. Ne znam sad, privatna imanja su privatna i ne 

treba se budžet građana koristiti u privatnom vlasništvu. Tu privatnu imovinu koristi samo Shpetimi i 

ne koriste je drugi građani, dok budžet pripada svim građanima. Nadam se da grešim! Ako je istina, 

pitao sam, dragi direktore, ili pošto nemamo ni predsjednika ni potpredsjednika, da li treba da dobijem 

odgovor, da li je nelegalno ulagati i kockati ove sokake. Uvijek se trudim da to ne budu privatne uličice, 

javne. Sa javnošću, naravno, tamo gdje postoji potražnja i potreba građana, treba nastaviti sa 

ulaganjima. Ali, ako su privatni, to nije u redu i protivzakonito, protivno Zakonu o upravljanju javnim 

finansijama. Dotaknuću se i poljoprivrede i stočarstva. Naravno, nastavljen je isti budžet za 

poljoprivredu i stočarstvo, nema promjena, nema povećanja. Ključni sektori, osnovni za razvoj opština. 

To su dva sektora za rast zaposlenosti i ne vidim nikakvu promjenu ni sa vaše strane, a to se nastavlja 

kao što smo nastavili i u prošlosti, šaljući budžet samo na mrtvi materijal, kocke i betoniranje. Molim 

vas, građani odlaze, omladine nema. Koliko god se trudili sa kockama, sa zaštitnim zidovima, oni ne 

odlaze. Hitno treba da pomognemo sektoru poljoprivrede i stočarstva, da pomognemo malim i srednjim 

preduzećima, da im budemo blizu, da utičemo na njih da utiču na radnike. Da utičemo na građane kojih 

je malo, koji još čekaju ili nagađaju da će ostati ili otići. Zato sam te molio, direktore finansija, pošto 

gradonačelnik nije tu, malo promijenite ovaj budžet i povećajte budžet za poljoprivredu i stočarstvo. 

Imate mnogo veće mogućnosti nego mi u protekle četiri godine, budžet je mnogo veći od našeg, znam 

da su plate porasle i rashodi, ali i dalje imate mnogo veće mogućnosti od nas da utičete na ova dva 

sektora. Vjerujem da ćete razmotriti ove moje prijedloge, nastavio bi da razgovaram o ovoj temi mnogo 

više, čekam još jednom da dobijem odgovor od vas, direktore finansija, i onda vjerujem da ćete 

odgovoriti. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Želi li još neko razgovarati ? Reč je zatražio g. Mejzini iz 

LDK. 

Sefidin Mejzini: Predsedavajući, hvala! Pozdrav za sve prisutne! Pozdrav zvaničniku OEBS-a! 

Koristim ovu priliku da vam svima poželim sretan Kurban-bajram, svima koji nas slušaju i gledaju! 

Sad sam u poziciji, ovdje je izašlo to, odnosno šta nam služe osim da kažu amin. Imamo budžet, do 

septembra ima vremena za poboljšanje. Na spisku kapitalnih izdataka, odnosno gde je izgradnja 

Vodovoda 2 miliona i 500 hiljada, 2.500.000, kako bi selo Buzez moglo da se ubaci, od svih ovih 16 

sela, ne verujem da je neko gore od sela Buzez. Čak se i čudim, odnosno kada se to desilo na početku, 

prethodne vlasti ne znaju kako su napravile ovu grešku, a ni sadašnja vlast ne zna zašto su napravile 

ovu grešku. Drugim rečima, to je selo koje uvek ima vodu na svom putu, sada pati za vodom, snabdeva 

se iz reke sela Bresanë, kada pada kiša čini vodu nepitkom, pravi probleme u domaćinstvu i svuda. 

Sada molim sadašnju vlast da omogući dodavanje sela kao aneksa. Iznenađuje me i to je... Ne znam, 

vjerujem da se svi slažete sa ovim, kako je moguće ostaviti selo koje nema svoj izvor. Ova druga sela 

neznam, baš je dobro da je počelo, nadam se da se izvršiti do kraja, ali nisu ništa gora od sela Buzez. 

Budite veoma sigurni. Zato molim, kako od Odjeljenja za finansije, tako i od svih da to podrže. To je 

neprihvatljivo. 2 miliona i 500 hiljada da ostavite selo je neprihvatljivo. E sad, u spisku kapitalnih 
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izdataka, polazim od mesta gde sam dobio glasove, ovde štitimo interese svih građana, bez obzira na 

političku osnovu. Nisam zadovoljan sa 23 hiljade podeljeno sa 15 hiljada, za selo čija je infrastruktura 

slabija od svih okolnih sela. Za selo Kosava prošle godine je izdvojeno 130.000, sada 7.497 za 

asfaltiranje puta Brrut-Zgatar, ovde je Kuk-Kosava-Plajnik-Kapre-Brrut. Put unutar sela je jako loš, sa 

asfaltom, ne sa kockama, jer su kocke počele da se ruše. Nije unapred, samo 7 hiljada evra za taj deo, 

ne znam gde su išli pre toga, išli su na put koji je asfaltiranje Zgatar-Blač, ne znam. Počinjemo, direktor 

i svi prisutni. Ni kanalizacija je nefunkcionalna, odnosno na kraju sela. ovdje je izašlo to, odnosno šta 

nam služe osim da kažu amin. Imamo budžet, do septembra ima vremena za poboljšanje. Na spisku 

kapitalnih izdataka, odnosno gde je izgradnja Vodovoda 2 miliona i 500 hiljada, 2.500.000, kako bi 

selo Buzez moglo da se ubaci, od svih ovih 16 sela, ne verujem da je neko gore od sela Buzez. Čak se 

i čudim, odnosno kada se to desilo na početku, prethodne vlasti ne znaju kako su napravile ovu grešku, 

a ni sadašnja vlast ne zna zašto su napravile ovu grešku. Drugim rečima, to je selo koje uvek ima vodu 

na svom putu, sada pati za vodom, snabdeva se iz reke sela Bresanë, kada pada kiša čini vodu nepitkom, 

pravi probleme u domaćinstvu i svuda. Sada molim sadašnju vlast da omogući dodavanje sela kao 

aneksa. Iznenađuje me i to je... Ne znam, vjerujem da se svi slažete sa ovim, kako je moguće ostaviti 

selo koje nema svoj izvor. Ova druga sela neznam, baš je dobro da je počelo, nadam se da se izvršiti 

do kraja, ali nisu ništa gora od sela Buzez. Budite veoma sigurni. Zato molim, kako od Odjeljenja za 

finansije, tako i od svih da to podrže. To je neprihvatljivo. 2 miliona i 500 hiljada da ostavite selo je 

neprihvatljivo. E sad, u spisku kapitalnih izdataka, polazim od mesta gde sam dobio glasove, ovde 

štitimo interese svih građana, bez obzira na političku osnovu. Nisam zadovoljan sa 23 hiljade podeljeno 

sa 15 hiljada, za selo čija je infrastruktura slabija od svih okolnih sela. Za selo Kosava prošle godine je 

izdvojeno 130.000, sada 7.497 za asfaltiranje puta Brrut-Zgatar, ovde je Kuk-Kosava-Plajnik-Kapre-

Brrut. Put unutar sela je jako loš, sa asfaltom, ne sa kockama, jer su kocke počele da se ruše. Nije 

unapred, samo 7 hiljada evra za taj deo, ne znam gde su išli pre toga, išli su na put koji je asfaltiranje 

Zgatar-Blač, ne znam. Počinjemo, direktor i svi prisutni. Ni kanalizacija je nefunkcionalna, odnosno 

na kraju sela. 

Uran Halimi: Hvala ti! Jednominutni odgovor g. Hajredini. 

Shpetim Hajredini: Poštovani kolega, to znate, ako ne znam koliko ste razumeli moju raspravu. 

Apsolutno nisam imao namjeru, šta kažeš, imaju zid a uličica je za 4-5 hp. Čak i ovo, ako je privatno 

vlasništvo, jeste privatno vlasništvo. Za mene je to privatno vlasništvo, jer tamo nikad nismo ulazili. 

Za mene je to privatno vlasništvo i ne želim da vidim temu, vodi me tamo. Ovo je potpuno nepravedno. 

Kažem da sam u protekle četiri godine, da mi je zakon dozvoljavao, zapravo imao 70-80 glasova však 

u Kuku. Izgubio sam ih bez razloga, jer nisam ni pokušao da završim ni one uličice o kojima govorite. 

Nisu u krvnom srodstvu, niti su jedni s drugima u srodstvu, ali su u toliko koncentrisanoj formi, da su 

sagradili kuće koje treba da se sagrade i za njih, taj deo sokaka, tj. ostao bez kocki. Da, ovo nisam 

pročitao. Rekli su da to znači da je to nelegalno, mi ne postavljamo kocke na ta imanja. Ja sam vrlo 

jasno postavio pitanje, sad i ja ovo govorim, šul-albanci, oni su jako hrabri, ne poznaju dobro zakon. 

Jedno je tu, ovi tvoji su jako hrabri, napadaju ih, bespravno grade, odnosno ne poznaju dobro zakon i 

gradili su puteve na privatnoj imovini. Što se mene tiče, ponavljam, dokle god živim na ovom svijetu, 

za mene su te nekretnine privatne, jer ih ja nikada nisam prekršio, a nisi ni ti. Čak i opštinska imovina 

pripada svim građanima Dragaša, kao i celog Kosova, jer pre naših građana nismo izgradili nijedan 

put. Da, oni pripadaju svim građanima Kosova i zato su za mene privatno vlasništvo. Dobro, dobro, 

nisam protiv, rekao sam ranije direktoru, da nisam protiv ispunjavanja istih uslova za sve građane. 

Ranije je nastavio sa onim ambicijama koje meni lično nisu bile dobre, ako nastavi, onda treba da 

nastavi sa svima, ali mi smo ih zaustavili četiri godine. Mi to nismo ni uradili, samo zbog ovoga, što 

je protivzakonito, a ja nisam ni pokušao da odem ni da molim zakon, jer su mi rekli da je to nezakonito, 

i tu sam zaustavio. Nisam nastavio dalje, jer ne rizikujem sebe odlaskom u zatvor, zbog tebe, ali ni 

zbog koga drugog. I meni rekoh neka nastave, neka se sruše, apsolutno nisam protiv, podržaću te, ali 

privatno vlasništvo, nije u redu, ako je nezakonito imat ćeš dalje problema sa zakonom . 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Gospodin Mejzini je zatražio minutni odgovor i pitanje 
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odgovora je zatvoreno. 

Sefidin Mejzini: Shpetim, jako dobro si to na kraju izveo. Mi smo na vlasti samo četiri godine, na 

vlasti ste vi bili 14 godina. Imam ga na mestu gde se nalazim. To je privatno vlasništvo, ali je u 

vlasništvu prošlih vlada. Da, mislim, dokle god mi imamo porez na imovinu, mi imamo porez na 

imovinu, pa i taj novac pripada opstini, jer nemaju samo moj i tvoj, oni imaju sav novac koji imaju, i 

čak su i stale otišli i oporezovali ih. Čak i sada gde je ćorsokak? Oni nemaju helikoptere, moraju 

negdje hodati. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, Mejzini! Govori gospodin Nedžmidin Sejdilar iz Pokreta za Goru. 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani prisutni, prvo želim da vam čestitam kurban-bajram. Na prethodnom 

komitetu za zajednice, direktor finansija gospodin Kolloni, mi je ostao dužan odgovora na pitanje oko 

centralnog vodovoda. Gospodine Kolloni ja ću se obraćati vama kao osobi iz izvršne vlasti koji 

zadužena za rešavanje ovih pitanja.  Po pitanju centralnog vodovoda, vi ste u 2024 godini predvideli 

1.860,000,550 eura, u ovom projektu ste predvideli i sedam sela iz predela Gore. Na osnovu 

informacije koje imam sa terena, mislim da su neki radovi povodom ovog vodovoda već počeli. Ove 

informacije sam dobio od gradjana Vranište koji su uznemireni jer im teška mašinerija prolazi i kroz 

privatnu imovinu. U centralnom vodovodu ste predvideli i selo Kukuljane, a onda ste u jednoj koloni 

niže predvideli izgradnja vodovoda u selu Kukuljane u vrednosti od 18.430 EUR. Sada je meni 

nejasno, ako je Kukuljane u centralni vodovod zašto ponovo izgradnja vodovoda u tom selu. 

Pretpostavljam da ćete mi dati odgovor i da nećemo biti u zabludi. Treća stvar, da li ste povodom ovog 

projekta vi održali debate po selima sa građanima. Da li ste pitali meštane, da li su zainteresovani da 

budu deo centralnog vodovoda. Ja razumem da deo Opolja ima probleme sa vodom i nikako nisam 

protiv toga. Međutim kod nas u Gori ima sela koje ste predvideli u vodovodu, postoji sela koji su taj 

problem već rešili. Zašto bi sada mi trošili novac i uključivali njih u centralni vodovod, i mimo toga, 

njih bi ubacili u sistem naplate vode. To je jedno pitanje koje me jako zabrinjava kao predstavnika 

naroda. Očekujem precizan odgovor. Šta će biti sa onim selima koja ne žele da budu u centralni 

vodovod, jer nemaju problema sa pijaćom vodom. I da li ćete sva ta sela ubaciti u sistem naplate. 

Koliko imam informaciju vi ćete graditi samo centralnu mrežu. Zar se neće te dirati stare mreže, niti 

će te razvlači nove u selima. Kako mislite da to rešite, jer ste prošli put rekli da ćete glavnu cev odneti 

do bazena svakog sela i ko želi da se priključi može, ako ne, ne. Ako je tako po tom pitanju vam 

sugerišemo da uopšte i ne radimo taj posao jer se sela koja su rešila taj problem sa vodom da ih ne 

uključujemo u centralni Vodovod i da ne podvrgnemo ovo stanovništvo dodatnim troškovima. 

Prelazim na pitanje povodom izgradnje parka u Dragašu. Povodom kojeg ste predeli 40.000 EUR. 

Zamolio bih vas da mi kažete da li se podrazumeva pod ovim parkom onaj park koji treba da se sagradi 

pored groblja i na groblju. Ako je taj park onda ovih 40.000 EUR je previše. To je malo i skučeno 

mesto, a može se regulisati park sa 10 do 15.000 EUR. Mene konkretno zanima, da vidim projekat tog 

parka. Kako će izgledati i gde će tih 40.000 EUR biti potrošeno. Opština Dragaš, komitet za zajednice, 

skupština je dobila jednu peticiju gde građani Dragaša, žele da promene lokaciju tom parku, isključivo 

iz razloga što se gradi na groblju i pored groblja. Jednostavno izgraditi park pored groblja po našoj 

tradiciji i ljudskosti ne izgleda lepo. Tražim konkretne odgovore i tražim da vidim projekat ovoga 

parka. Želim da znam da li će se graditi samo parking ili samo park ili jedno pored drugog. Ovo 

isključivo tražim da znam iz razloga zato što posedujem informaciju da vi plaćate svoje partijske 

dugove preko budžeta opštine Dragaš. 

Jetmir Ajdini: Zdravo svima! Sretan Ramazanski bajram svim građanima Dragaša! Idem direktno na 

listu kapitalnih izdataka, planiranje za 2024-2026. Konačno vidim da je planirano asfaltiranje puta 

Brrut-Zgatar. To je put koji je počeo prilično trošan i ostao je na pola, ako je to put koji povezuje selo 

Brrut sa selom Zgatar i nastavlja do sela Blač, ako je to ovaj projekat. Je li ovo projekt, direktore? Da. 

Vidim da je to konačno planirano i konačno će taj put početi da se koristi, to je jedan od 

najfrekventnijih puteva i zadao je mnogo muke svim građanima opštine, svim selima koja se nalaze 

na tom putu. Vidim da vredi negde oko 7.500 evra, a ostalo su planovi za ostala sela, verujem da su 

ove jame sređene. Hoće li to biti realizovano 2023. godine ili je planirano za 2024. godinu? Da li će 
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građani čekati još devet godina da tim putem prođe, a biće završen 2024. ili će radovi početi i biti 

završeni 2023. godine, pitanje je za direktora. Preći ću i na projekte koji su planirani za selo Zgatar. 

Radi se o izgradnji kanalizacije, u vrijednosti od 7 hiljada eura. To je kockanje ulica u selu Zgatar. 

Recite nam malo šta obuhvataju ova dva projekta, ko je predložio ova dva projekta za selo Zgatar, 

odnosno koja će kanalizacija biti izgrađena po ceni od 7.000 evra i koji deo puteva će biti asfaltiran 

sa 10.000 evra. Znamo da u Zgataru imamo deo puta u Nemačkoj, koji je poluzavršen projekat, ostao 

je nedovršen, ne znam kada će biti završen, to je projekat koji je počeo po lošem vremenu, prosle 

godine je nastavljeno i djelomice, dio je ostao pola, nedovrsen je. Zatim, na građevinama koje se grade 

u selu Zgatar uz lokalne ulice, direktor se zajedno sa gradonačelnikom pojavio na fotografiji, radili su 

neke reklame za te projekte. Ne znam da li je supervizor radova izašao da vidi te projekte prije nego 

što budu završeni. Građevinsko preduzeće je verovatno jedna od najumornijih firmi koje su radile u 

našoj opštini. Počinju negdje, nastavljaju negdje drugdje, odlaze na pola puta, nastavljaju negdje 

drugdje. Tu je i put u porodici Murati, koji je jedan od najdužih lokalnih puteva u gradu koji se sada 

završava. Taj put je krenuo i nastavio se do pola i ostaje na pola puta, ne znam da li će nastaviti dok 

se ne završi. Ima negdje 50-60 metara od završetka, pola je, ostalo je pola grada, odnosno radovi se 

više ne nastavljaju. Ovaj dio je prekriven kupolama, igla je beskrajna. Kada je izašao, malo nam je 

objasnio stvari i objasnio nam kako teku radovi. Hvala ti! Nešto drugo, o kanalizaciji je projekat gde 

je planirano 7 hiljada evra sa ulaganjem u kanalizaciju, ne znam o kom delu je reč i kada će se 

intervenisati na kanalizaciju. Znamo da je u selu Zgatar kanalizacija pokvarena prije mnogo godina, 

radi se o nefunkcionalnoj kanalizaciji. Ugrađena je septička jama, ali se u tu septičku jamu ne ulijeva 

kanalizacija iz naselja. Sva kanalizacija se slijeva u našu rijeku, što znači zagađenje rijeke i okoliša. 

Ne znam da li ste planirali da završite taj deo kanalizacije. Septička jama je izgrađena prije mnogo 

godina, dio kanalizacije teče kroz njive i livade i smrdi. Odnosno, radi se o nefunkcionalnoj 

kanalizaciji. Ne vjerujem da sa vrijednošću od 7.000 eura možete osposobiti sve ove kanalizacije, gdje 

se ulivaju u otvoreni okoliš, u septičku jamu, pa odatle nastavljaju do septičke jame. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Ajdini! Reč ima gospodin Nexhat Selaj iz PDK. 

Nexhat Selaj: Hvala svima! Zdravo! Koristim i ovu priliku da Vam poželim Kurban Bajram! Da, čini 

mi se da, direktore, u odsustvu gradonačelnika danas imamo prostor za vas. Ishallah nam čini halal i 

daj nam pojašnjenja! Povezaću se direktno sa listom kapitalnih rashoda 2024-2026. Ne stidim se 

prošlosti, da ste verovatno bili najoptuženiji, najglasniji u bilo kojoj raspravi, da se naša vlast od 14 

godina bavila samo tračevima. Ja ne idem tim pravcem. Vidim ovdje da se više od pola novca baca 

nazad u kocku. Drago mi je da bar i sami vidite da su ovoj opštini još potrebna smanjenja, i za 

prilagođavanje, i za podizanje životnog standarda svake porodične privrede. Ali vas je uvijek zvala 

činjenica da ćete biti stranka promjena, u smislu ekonomskog razvoja. Na trećoj ili četvrtoj sjednici 

prošle godine tražio sam da se realizuju investicije, da se više ulaže u poljoprivredu, pored stočarstva, 

jer postoji potencijal zemlje u koju možemo ulagati. Neka mala računica, dao sam nezvaničnu 

statistiku, koliko mogu da izvučem, oko 400ha javnog zemljišta, njiva, a oko 300ha ili 250-300ha je 

privatno, što je više od 600ha zemlje sa njivama. U pitanju su usjevi. U ovom Vašem projektu 2024-

2026., ne vidim ni centa da ste se obratili ljudima koji žele da obrađuju njivu ili zasađene površine. 

Ne plašim se da vam ponovo pričam o mladima, jer će sprečiti populaciju ili beg. Zapošljavanje je 

pravi način, direktore. Razumijem da je prvi element put, u smislu ekonomskog razvoja to je put, ali 

ne da kockamo puteve kroz planine i ostavimo zemlje neaktivne. Ja ću snažno podržati kolegu koji je 

maloprije govorio, čak i ako mi se čini da je to duh demokratije, rušenja tog socijalizma, tog 

komunizma, kaže se da i svi dižu prst. Drago mi je da je Sefa to jako dobro spomenuo, da je u 

prethodnoj upravi, upravo za svoje selo, rekao da je negdje oko 920 metara, nemojte me krivo shvatiti, 

ulozeno od strane bivse Demokratske stranke na vlasti kada je bila u snage, sada ništa nije uloženo. 

Ali u potpunosti podržavam prijedlog koji je dao za selo Buzez. Mi smo područje koje može snabdjeti 

ne samo našu teritoriju pitkom vodom, već i polovinu Vrrina. I sam sam geograf i znam koliki je 

potencijal količine vode, koliko vode imaju naše rijeke, gravitiraju. Samo sliv rijeke Plave donosi oko 

6 kubnih metara vode u sekundi. Imamo dosta reka, rečnih sistema, potoka koji se spajaju sa rekom, 
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a ostaje jedno selo da se odvoji od ovog sistema, ili razmišljam, slažem se sa Sefom, nije li to neka 

greška i ako je, slučajno je ostalo ovako, zamolio sam vas da to dodate u program za ulaganje i u ovo 

selo. Imaćemo i druge stvari o kojima ćemo morati da pričamo nešto kasnije, ali ovaj put samo u 

smislu ekonomskog razvoja. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Selaj! Želi li još neko razgovarati? Reč je zatražio g. Loshaj iz PDK. 

Artan Loshaj: Zdravo svima! Gospodine direktore, dosta se pričalo o ovom budžetu. Ukratko, nas 

dvojica smo već raspravljali u Komitetu. Imam pitanje: kako ćete ulagati u privatnu imovinu, kada 

postoji odluka bivšeg gradonačelnika u Uredu za urbanizam, da mi nemamo pravo da ulažemo u 

privatnu imovinu. Nisam protiv tih investicija, jer i mi imamo mnogo grešaka, ali je dobro da se poništi 

odluka bivšeg predsjednika, da se donese odluka našeg i vašeg predsjednika, pa onda investira. 

Drugim riječima, odmah činite zakonski prekršaj, jer postoji odluka koja je napisana i visi tamo, da se 

ne usuđujete da investirate u privatnu imovinu, gospodin Hadžiasan to vrlo dobro zna, da postoji ta 

odluka gradonačelnika. Drugo, zainteresovan sam za ove investicije na stadionu Dragaš, to je jako 

dobro, jer sam ljubitelj fudbala, takođe vam čestitam ako se ove investicije izvrše, jer je to jako dobra 

investicija, blizu 160 hiljada evra, ali ja sam to rekao i na komitetu, koliko ja znam, vi ne znate koliko 

ste informisani, malo sam znao da je to odluka suda, tu odluku donosi Skupština, donosi predsednika 

i donela je pravna kancelarija ovde.je da ni Skupština opštine ni Sarrprodhimi nemaju pravo da 

investiraju dok se ova nekretnina ne reši ovaj sudski proces. Mislim, još jednom sam vam rekao, dobro 

je da ulažete, ako ne pravite nikakav zakon, da ne treba tu ulagati. To je odluka suda, nije odluka 

Skupštine ili delegata. I ja imam jos jedno pitanje, da u ovim projektima koje ste nas ismijavali kao 

PDK, da mi ulažemo u kocke, ulažemo velike investicije, i vi ste na istoj liniji, kao što sam vam rekao 

i tog dana, isti direktori , isti radnici koji su radili, imate iste, ne možete da pravite nikakve promene, 

jer nemate čarobni štapić. Problem je, kada imamo investicije, imamo ih... kada imamo investiciju, 

napisali smo u kom delu ste već uložili 10 hiljada evra u selo Rrenc. Da li je to put do skole, ili put do 

stadiona, ili put do...ne ne, samo pucaj ovde, odnosno ti, znam gde si, jer ove godine imas veoma brze 

korake za kursevi sa dosegom od 75%, kada dobijete Grant, uložili ste te investicije i idete, sljedeće 

godine ćete vidjeti rezultate, vaši radovi će se vidjeti. Rekao sam ti, još jednom ti kažem, obećao si da 

ćeš odraditi 75%, dobiti budžet od Vlade i prvih nekoliko mjeseci, uradi to, pošto si se zabavio, reci 

mi, ili je u pitanju kombinacija grožđe i šljive. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Loshaj! Hoće li mi još neko reč? Reč daje g. Driton Ademi iz PDK. 

Driton Ademi: Hvala, predsevavajući! Zdravo svima! Direktore, kao što su i ostale kolege rekle, malo 

me zanimaju i kapitalne investicije za 2024-2026. Vidim da već postoje dvije riječi: kockanje i 

kanalisanje. Ništa drugo, ali vidim dva imena. U Bresani, ne znam gde hoćeš da uzmem 60.000 evra 

kubika. Za svaku godinu ima 60 hiljada - govorio je o Bresani samo jednom, ali prvo - i 12 hiljada 

evra za kanalizaciju. Odnosno, mi smo to odobrili, prethodne skupštine su to odobrile, nazive ulica. A 

ni u septembru prošle godine nisi im pisao gde je postavljena kocka, ili drenaža, ili nešto drugo. Nemaš 

ga ni godinama, jer ga imam i od prošle godine. Govorio je o stadionu Bresana, ne znam odakle je 

spisak koji ste nam danas dali, napisali ste 50 hiljada evra, a prošle godine smo to odobrili u budžetu, 

u septembru smo odobrili 90 hiljada evra za pokrivanje stadion u Bresani. Drugim riječima, čak 90 

hiljada eura je otišlo u vaš višak zbog TRN-a. Ne znam šta hoćete da uradim 2024. sa 50 hiljada evra, 

kad ste to napisali, nemojte pogrešno da me shvatite, za enterijer u Bresani, izrada poda, dok je igla 

nedovršena. Ove godine smo izdvojili negdje oko 50.000 eura iz vlastitih prihoda, koje želite potrošiti 

ove godine, 50.000 do sljedeće godine, koje želite potrošiti na parket. Da li ste to negde planirali, 

tender je, da se ne varate, 224 hiljade evra. Za kulturu, omladinu i sport, odnosno samo na stadion je 

otišlo 160.000 evra. Odvojili ste kulturu, omladinu i sport osim stadiona. Ali gde je selo Blač, odnosno 

gde su investicije stadiona u selu Blač, koje smo ranije podelili sa nama. Da li su počeli radovi, šta je 

bilo, hoće li se podeliti - vi ste taj stadion isplanirali i izgradili - ne vidim ni centa za stadion sela Blač 

za 2024. godinu. Još jednom ću odgovoriti na pitanje, ili ima nešto tehnički vezano za stadion u 

Bresani, da ste napisali 50 hiljada evra, a mi smo u septembru u budžetu izdvojili 90 hiljada evra. Ali, 

koliko ja znam, prvi su otišli u višak. Ili je u pitanju neka tehnička greška, ili u čemu je problem. 
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Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Ademi! Reč je zatražio g. Agron Gashi iz AAK. 

Agron Gashi: Prije svega, želim vam dobrodošlicu! Pozdrav tebi, predsedavajući, i svima onima koji 

nas slušaju! I na prethodnim sastancima sam pomenuo da bi bilo dobro da ova opština, ako ima 35 

sela, bude barem proporcionalna, bez diskriminacije, neka privilegovana, a neka diskriminisana. Ako 

se sećate, govorio sam o selu Bresanë. Prijatelji su ranije govorili i razgovarali o tih 224.000 evra, 

koliko je već izdvojeno za popravku stadiona ili sportske hale. Međutim, otvaranjem ovako velikih 

projekata, koji su zapravo potrebni građanima, našoj djeci, moramo ići korak po korak, kako se kaže 

u tom smislu. Znači, u mnogim selima nema terena, nema igrališta, može se u potpunosti reći da pola 

sela naše zemlje nema na raspolaganju nijedno jednostavnije igralište. Dok se tu sada vidi sredstva da 

treba dograditi teretanu, sa svim spravama koje jedna sala treba da ima, ali s druge strane, ne 

zaboravimo da nemamo igrališta za druge. Selo Brezne je odmah do Brešane, ali nema sportskog 

terena, barem osnovnog, u kojem bi djeca uživala. I polazeći od ovog principa, trebalo je napraviti 

prvi korak, da ne idemo na drugi, jer sport je osjetljiv. Talenat djece je u različitim oblastima. Selo 

koje ima zimu i leto, igra se i radi fizičke vežbe, i napreduje u tom pravcu i bude više uzdignuto i ima 

bolji talenat, biće naprednije. Međutim, sa druge strane, druga sela i druga djeca, možete u potpunosti 

reći da je totalna diskriminacija što ste morali biti korektniji u ovim budžetskim izdvajanjima, jer ova 

opština apsorbira sredstva svih ovih građana. Jos jednu stvar sam htela, mozda od kadrova koji su 

kompetentni u ovoj opstini, trazila sam samo jedno, ali i sada mozda ako ima vremena odem u 

odgovarajucu kancelariju gde treba, uzmem i izvadim neke beleske , tek u desetogodišnjem izveštaju 

na kraju, da vidimo koliko je novca uloženo u Brešanu, a koliko u druga sela. Garantujem i da ćete 

vidjeti disproporciju flagrantnih kršenja prava građana. Doslovnija ispravka u ovom pravcu bi bila 

dobra. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Gashi! Hoće li mi još neko reč? Hvala, gospodine Gashi! Hvala 

Dritone što se interesuje za stričeve tamo u Blacu! Želeo bih da dopunim gospodina Gašija, što se tiče 

sela Brezne, ja ga vidim kao veoma veliko, 128 hiljada evra. Jako mi je žao što za selo Blač, rekao 

sam da sam i ja tog dana govorio u Odboru, da je bilo dosta govora i rasprave oko glasanja i izgradnje 

stadiona u selu Blač, rekli su da ne pripada selu Blač, gradi se u Blaču. Znaš vrlo dobro. Mjera je 27 

glasova i nula protiv, vidim da je selo Blač kažnjeno, samo 10 hiljada eura je izdvojeno za projekat 

upravljanja PDK, koji još traje i ostaje samo na papiru. Stanje stadiona, pitaju me svi građani, stvarno 

šta da se radi i šta da se dešava sa stadionom. Pravdaju se činjenicom da nema pripremnih ročišta. 

Zapravo, molio sam se, rekao sam da će kiše prestati i da će se nastaviti radovi, ali moram da vam 

kažem da klub KF 'Opoja' već godinama u ovo vreme može da održi vežbe na stadionu sela Blač. ,dok 

je ove godine mjesto potpuno uništeno.svo blato stvarno. Radovi se ne nastavljaju, pitaju građani. 

Vidim da se za ovaj period 2024-2026 još izdvaja 10 hiljada evra selu Blač za izgradnju parka, ako 

nemaju 13 nisu ni počeli sa 10 koliko je bilo prethodno godine. Dodato je 3.000 evra, ako ne krene, 

možeš dodati još 3.000, ako ne kreneš dodaće se 10.000, ali treba da počne. Druga je regulacija 

slivova, koju sam tražio prije izglasavanja budžeta prošle godine, još uvijek ista konga, prije svega, a 

onda i realizovana. Nastavljam sa zdravljem. 

Qamil Kolloni: Zdravo, predsedavajući! Pozdrav delegati, sretan Ramazanski bajram svima!, žao mi 

je što predsednik danas nije ovdje, drago mi je što sam čuo mnoga relevantna pitanja i mnoga dobra 

pitanja koja ste poslali. Želio bih da ne zaboravite da je ovo prvo čitanje i da ćemo do septembra 

definisati svaki projekat posebno. Predsedavajući, možda ste morali poslednji da dobijete odgovor, ali 

ja vam dajem prvi. Tačno na osnovu konsultacija sa seoskim savetima ćemo definisati svaku od njih. 

Podijelili smo sredstva koje imamo na raspolaganju kao prvi korak koji se nužno mora učiniti. Ostalo 

ćemo uraditi sa svim seoskim većima. Iz tog razloga smo nam dali neko pojašnjenje u kojem smo rekli 

da imamo 4 miliona evra kapitalnih investicija uopšte. Od ovih 4 miliona evra, glavni vodovod o kome 

ste svi pričali u kontinuitetu, sa 2 miliona i 500 hiljada evra. Svi projekti koji su bili – pokušavam da 

vam dam linearan odgovor na neka od istih pitanja koja imate – takođe su projekti od 2021. koji su 

uticali do 2023. godine, a kada se spustite na nivo lokalizma sela, postoje i oni projekti koji su bili 
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predviđeni u selu Bresanë 2021. godine i koji će uticati do 2023. godine. Mnogo puta sam ovde 

govorio da ne možemo dozvoliti da sredstva koja su unapred u malim iznosima idu u naš višak i mi 

smo intervenisali kao vlada, preuzeli smo odgovornost prethodne vlade, nismo je optuživali ali jesmo 

preuzimamo odgovornost, a tamo gde je nedostajao budžet, da se ne bi ponovo vratio, imamo 

intervenciju i ne možemo bez intervencije. Imamo istu situaciju u selu Bresanë, imamo istu situaciju 

u selu Kuk i na putu sela Kuk, koji je do ove godine bio projekat prethodne vlasti i nismo se žalili, mi 

smo borili sa rešenjem. Vjerujem da ćemo naći rješenje, jer mi smo odgovorna vlast i preuzeli smo 

svoje obaveze i nismo dobili nikakve pritužbe. Hvala na mnogim relevantnim pitanjima! Počeću, ako 

slučajno zaboravim nekog od delegata, izvinjavam se unapred. Počeću sa Hajredinija. Poštovani 

delegate, troškovi komunalnih usluga su rashodi koji su povećani, ali upravo u ostalim pitanjima u 

nizu ste govorili o kanalizaciji, imamo intervenciju robe i usluga kroz mnoge kanalizacije i zapravo 

imamo novac koji nam se predstavlja. mnogo zahteva, koje upravo sada, u ovoj fazi, pripremamo 

projekat za selo Kuk i Kosavu, koji nam je propao u prethodnom projektu kanalizacije, od robe i 

usluga do rešenja i rešenja. Jer on nas ne čeka i vidi nas kada budemo spremni da planiramo.Šteta se 

dešava kada se dešava, a intervencija je potrebna kada je potrebna intervencija. Imamo i projekat sela 

Zgatar i Zappluxhe, oni utiču i nemamo drugi, legalan način da popravimo ove probleme koji su nam 

predstavljeni bez planiranja, a mi smo kreirali strategiju prošle godine da kroz sredstva za robu i 

usluge, hajde da napravimo neka kapitalna ulaganja koja su zaista obavezna. Što se tiče privatne 

imovine, Shpetim je rekao da vi ulažete u privatnu imovinu. Iskreno govoreći, kao lokalna 

samouprava, naišli smo na pojavu u selima da se jedan broj građana žali na nedostatak prostora, na 

politička i nepolitička pitanja, ne ulazeći u detalje, došli smo u poziciju da ima jako malo sredstava za 

opstinu da popravimo te probleme i te zabune, maknimo se od sporova, hajde da dodjemo do trenutka 

kada necemo imati sporove ni u selima, bilo bi dobro za LDK, za PDK i za subjekte drugi. Tražili smo 

da se sva ta imovina, preko notara, prenesu u javnu svojinu kako bi se kockala, jer smo bili upoznati 

sa preliminarnom odlukom Skupštine opštine Dragaš. Većina ulaganja koja se realizuju su u javnoj 

svojini, nakon dogovora sa notarom. Želio bih da ne zaboravite da je ovo prvo čitanje i da ćemo do 

septembra definisati svaki projekat posebno. Predsedavajući, možda ste morali poslednji da dobijete 

odgovor, ali ja vam dajem prvi. Tačno na osnovu konsultacija sa seoskim savetima ćemo definisati 

svaku od njih. Podijelili smo sredstva koje imamo na raspolaganju kao prvi korak koji se nužno mora 

učiniti. Ostalo ćemo uraditi sa svim seoskim većima. Iz tog razloga smo nam dali neko pojašnjenje u 

kojem smo rekli da imamo 4 miliona evra kapitalnih investicija uopšte. Od ovih 4 miliona evra, glavni 

vodovod o kome ste svi pričali u kontinuitetu, sa 2 miliona i 500 hiljada evra. Svi projekti koji su bili 

– pokušavam da vam dam linearan odgovor na neka od istih pitanja koja imate – takođe su projekti od 

2021. koji su uticali do 2023. godine, a kada se spustite na nivo lokalizma sela, postoje i oni projekti 

koji su bili predviđeni u selu Bresanë 2021. godine i koji će uticati do 2023. godine. Mnogo puta sam 

ovde govorio da ne možemo dozvoliti da sredstva koja su unapred u malim iznosima idu u naš višak 

i mi smo intervenisali kao vlada, preuzeli smo odgovornost prethodne vlade, nismo je optuživali ali 

jesmo preuzimamo odgovornost, a tamo gde je nedostajao budžet, da se ne bi ponovo vratio, imamo 

intervenciju i ne možemo bez intervencije. Imamo istu situaciju u selu Bresanë, imamo istu situaciju 

u selu Kuk i na putu sela Kuk, koji je do ove godine bio projekat prethodne vlasti i nismo se žalili, mi 

smo borili sa rešenjem. Vjerujem da ćemo naći rješenje, jer mi smo odgovorna vlast i preuzeli smo 

svoje obaveze i nismo dobili nikakve pritužbe. Hvala na mnogim relevantnim pitanjima! Počeću, ako 

slučajno zaboravim nekog od delegata, izvinjavam se unapred. Počeću sa Hajredinija. Poštovani 

delegate, troškovi komunalnih usluga su rashodi koji su povećani, ali upravo u ostalim pitanjima u 

nizu ste govorili o kanalizaciji, imamo intervenciju robe i usluga kroz mnoge kanalizacije i zapravo 

imamo novac koji nam se predstavlja. mnogo zahteva, koje upravo sada, u ovoj fazi, pripremamo 

projekat za selo Kuk i Kosavu, koji nam je propao u prethodnom projektu kanalizacije, od robe i 

usluga do rešenja i rešenja. Jer on nas ne čeka i vidi nas kada budemo spremni da planiramo.Šteta se 

dešava kada se dešava, a intervencija je potrebna kada je potrebna intervencija. Imamo i projekat sela 

Zgatar i Zappluxhe, oni utiču i nemamo drugi, legalan način da popravimo ove probleme koji su nam 
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predstavljeni bez planiranja, a mi smo kreirali strategiju prošle godine da kroz sredstva za robu i 

usluge, hajde da napravimo neka kapitalna ulaganja koja su zaista obavezna. Što se tiče privatne 

imovine, Shpetim je rekao da vi ulažete u privatnu imovinu. Iskreno govoreći, kao lokalna 

samouprava, naišli smo na pojavu u selima da se jedan broj građana žali na nedostatak prostora, na 

politička i nepolitička pitanja, ne ulazeći u detalje, došli smo u poziciju da ima jako malo sredstava za 

opstinu da popravimo te probleme i te zabune, maknimo se od sporova, hajde da dodjemo do trenutka 

kada necemo imati sporove ni u selima, bilo bi dobro za LDK, za PDK i za subjekte drugi. Tražili smo 

da se sva ta imovina, preko notara, prenesu u javnu svojinu kako bi se kockala, jer smo bili upoznati 

sa preliminarnom odlukom Skupštine opštine Dragaš. Većina ulaganja koja se realizuju su u javnoj 

svojini, nakon dogovora sa notarom. Budžet koji koristimo je formula po glavi stanovnika, što se 

kapitalnih investicija tiče, ali u nekim slučajevima nisam pristalica nužnog ulaganja u svoje selo, ili 

ulaganja u selo, ali mi smo išli logikom ulaganja tamo gde ne smemo da izgubimo pare, jer dve godine 

su nekakva popravka budžeta, ako razumete. Zato što smo našli veliki broj dvo-trogodišnjih projekata 

koji nužno utiču na budžet. Nismo mogli da planiramo i ostavili smo strategiju koja je možda najveća 

sreća, da sva ova sela za koja smo ostavili što manje ulaganja da planiramo, nadamo se da ćemo i mi 

dobiti grant za učinak, jer sve parametre smo ih ispunili, a na proleće, kada budemo raspodelili budžet, 

pokušaćemo da ova sela koja su nam ostala, učinimo sa manje kapitalnih ulaganja, dodamo dosta 

kapitalnih ulaganja i manje-više napravimo balans. Nadam se da ćemo i to postići. Trebalo bi da budete 

obavešteni da je stigao izveštaj odlične eksterne revizije, da opština Dragaš nije imala takvu godinu. 

Već imate konačni nacrt. Primijetili ste da je izvještaj o transparentnosti izdat za deset mesta, to su 

izvještaji koji ocjenjuju rad naše vlade za 2022. godinu. Oni su kredibilni faktori. Takođe, izvještaj o 

evropskim integracijama je pozitivan, a završeni su i mnogi drugi radovi koji garantuju veoma solidan 

grant učinka, imajući u vidu da smo i kod kapitalnih investicija na 86%, dok smo sa iskorišćenjem 

budžeta na 94%. Ovo je izvrsnost za opštinu Dragaš, što se desilo posle 22 godine. Ovo se nije desilo, 

ne govorim to iz skromnosti, to su činjenični podaci koje ste spremni da pročitate na sajtu opštine, 

svaki delegat. Ova sredstva, ovaj grant će biti prilično solidni da ćemo moći intervenisati u ovim 

selima. Dakle, moramo imati malo strpljenja, moramo vidjeti gdje možemo bolje usmjeriti novac, gdje 

je hitnije i tako dalje. Što se tiče kanalizacije, igrališta, malog stadiona u selu, Sefoa uopšte, neću da 

ulazim posebno, mislim da...  

 

Nedžmidin Sejdilar, oko Vodovoda. Nexho, hvala ti puno! Glavni vodovod je briga svih nas, kažete 

u ovim selima zar nema javne rasprave. Ovaj projekat je izgrađen 2012-2013, da ne bude greške. Od 

tada je krenulo, kada je krenulo kao projekat, uloženo je nekoliko stotina hiljade evra i tako je ostalo 

na čekanju. Pronašli smo ga kao takvog, kao projekat koji je u toku i nastavljamo sa istim projektom. 

Verujem, nisam siguran, ali verujem da je bilo konsultacija pre nego što je ovaj projekat urađen, da je 

bilo konsultacija sa tim selima i ljudi su izrazili interesovanje i zato je počelo, da projekat ne može da 

počne. 4 miliona evra bez konsultacija sa građanima.  

 

Šta će se raditi sa onim selima koja ne žele da budu deo ovog Vodovoda - jedno od pitanja. Mislim da 

će na osnovu projekta rukovodioci i privredni subjekti realizovati kako je predviđeno. Ako sela 

odustanu, ne možemo ih na silu naterati da budu deo ovog projekta. Podneli smo zahtev Evropskoj 

uniji za izgradnju postrojenja i glavne kanalizacije na celoj teritoriji opštine Dragaš. Ja, Bean 

Hadziasan, učestvovao sam u razgovorima, a mi smo angažovali konsultanta za tretman otpadnih voda 

u blizini EU, Skendera Bublakuna. 22 miliona evra, celokupnu investiciju uzima Evropska unija, za 

uređenje kanalizacije i postrojenja u trenutku kada su građani opštine Dragaš upisani u naplatu vode. 

Rečeno nam je odlučno, kanalizacija je autoput vode. Sve dok vodu koristite besplatno, vodu ne 

plaćate, nema izgradnje kanalizacije i glavnog postrojenja. Dakle, sva lokalna ulaganja koja se ulažu 

u kanalizaciju su ulaganja koja samo čiste sela i pokušavamo da napravimo privremeno rešenje. Stoga 

nam je postavljeno pitanje da neka sela goranska sela, u momentu kada će se graditi ovaj opšti 

vodovod, što će nužno uticati zbog održavanja, jer je to preveliki projekat, treba da plate i učestvuju 
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u participaciju plaćanja, oni su izjavili da neće biti dio plaćanja. A tu ćemo imati još jedan nedostatak 

i kada se ova voda realizuje. Međutim, evropski kriterijumi, zakoni i standardi zahtevaju potpuno 

drugačije ponašanje i mislim da će se vremenom i građani osvestiti, i uspeti da prevaziđu ovo pitanje. 

Što se tiče parka u blizini ili na groblju. Nedžmidine, imamo uslugu koju možemo vidjeti preko 

Geoportala. Ako je groblje, nismo ludi da pravimo park na groblju. To je dečji park koji će biti 

opremljen tako da deca Dragaša mogu da se igraju i rekreiraju, tu nema drugog problema. Ako oni ne 

izraze volju da naprave ovaj park, mi to nećemo učiniti. Nismo išli protiv građana, niti namjeravamo 

ići. Ako govorimo o politici, nemojte pasti na nivo jedne šake glasova, jer ste upućeniji od šačice 

glasova, i ne padajte na nivo jedne šake glasova, jer smanjujete vašu sposobnost. Ne želim da te vidim 

u tom stanju.  

 

Uran Halimi: Da, izvinite što moram da prekidam direktore, da, malo je, pa izvlačim upozorenje od 

izvršne vlasti delegatima. Kažu mi povučem upozorenje, ne sviđa mi se... 

Qamil Kolloni: Poštovani predsedniče, slušajte ovde! Ako govorimo o promjeni filozofije budžetskih 

ulaganja i ekonomskog razvoja, upravo te strategije utiču. Ako želite promijeniti filozofiju 

ekonomskog razvoja, morate to znati kao princip, morate promijeniti i logiku razmišljanja. Ako 

razmišljate u terminima lokalizma i tražite ekonomski razvoj, niste u pravu. 

Uran Halimi: Ne, govorio sam o filozofiji ponašanja naspram delegata. 

Qamil Kolloni: Ne, ali ovo vam pokazuje da je način obrazovanja taj koji mijenja filozofiju 

ekonomskog razvoja. Ako ovo ne razumete tako, onda ne znate koji su koncepti promene mentaliteta 

u privredi. Osim malo, dozvolite mi da završim i ovo. Što se tiče Centra za porodičnu medicinu, 

odgovore vam daje direktorka zdravstva. Što se tiče seoskih veća, mislim da nemam šta da kažem za 

stadion, ja sam dao odgovor za stadion, za GCPM neka vam daju direktor i direktor Uprave. Što se 

tiče izlivanja kanalizacije kroz rijeke, takva je situacija, ovih 7 hiljada eura se koristi za saniranje 

problema u Zgataru, ispitaćemo i način funkcionalizacije septičke jame koja je tu napravljena. Čak i 

seoski saveti, verujem da ćemo od sada krenuti i sa seoskim većima, da održavamo javne rasprave u 

selima, kako bismo mogli da iskoristimo ove alate koje smo podelili, da imenujemo projekte i da u 

septembru počnemo sa budžetom za kapitalne investicije je takođe detaljan. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, direktore! Imamo malu repliku, a onda imamo vremena i da oni čija ste imena 

spomenuli uzmu riječ i uz repliku. Već sam na stadionu rekao da ne obmanjujemo te donatore, jer smo 

previše neozbiljni da bismo ih prevarili. Želim da se radovi nastave i da je jako dobro, želim dobar rad 

na tom stadionu. Što se tiče primedbi koje ste davali delegatu, ja sam samo rekao, bolje je da nas 

poštujete, jer se trudimo da vam uopšte ne damo reč. Dakle, ponašajte se dobro, ja sam za zaštitu 

delegata, bez obzira na političku partiju, dobro je ponašati se dobro, posebno izvršnu vlast u odnosu 

na nas. Jer bez nas dobro znate da više ne možete funkcionirati. Ako počnete sa uvredom i huškanjem, 

ovo je malo. Evo nas na sjednici i delegat već ima pravo da govori. Ne možete oduzeti primjedbu. 

Nema veze s tim, ne možete povući primjedbu, možete samo s njima razjasniti. U svakom slucaju sto 

je 7 hiljada evra za kanalizaciju, 7 hiljada evra, ne dobijate slike, i projekte, nemojte biti pohlepni. 

Iskreno vam kažem, 7.000 evra koliko imate ovde je prilično ekstravagantan budžet, asfaltiranje puta 

Brrut-Zgatar i popravka asfaltiranih puteva Kuk-Kosava-Pllajnik-Kapre-Brrut-Brezne-Buqe-Pllavë- 

Rrenc-Šajne 7 hiljada 900 evra. Pa dobro, napred je, ne možeš 7 hiljada evra, 200 projekata sa 7 hiljada 

evra, zašto ne dobiješ fotografije, baterije telefona 7 hiljada evra. U svakom slučaju, vrijeme je za 

rekapitulaciju. Žao mi je, imamo dva direktora koji žele izvještaje, Vetimija i koga drugog? Imamo i 

direktora zdravstva kojeg smo zvali, on mi je postavio pitanje o izdvojenom budžetu za zdravstvo. 

Kako ste ovdje direktore, jeste li ovdje? Da. Onda pozivam direktora zdravstva da govori. 

Behar Brenoli: Selam alejkum, neka vam je sretan Bajram svima. Ako mislite na pitanje koje ste 

ranije postavili oko esencijalnih lekova i planiranja budžeta, mislim da smo nekoliko puta pričali o 

tome da nadležnost o esencijalnim lekovima ima direktno ministarstvo. Centar porodične medicine u 

Dragašu, esencijalne lekove nabavlja od strane ministarstva. Ministarstvo je to koje obezbeđuje 

esencijalne lekove. Hvala. Sredstva za robe i usluge, ta sredstva nisu kapitalne investicije. I da će ta 
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sredstva ići za robe i usluge. 

Uran Halimi: Samo malo, direktore! Pitao sam vas gdje je potrošen novac koji je planiran za 

zdravstvo? Gdje će ići? Ovdje imamo budžet koji je predviđen za zdravstvo. Ne znam da li ste to 

vidjeli. Možete li mi reći čemu služi, gdje je posvećeno, kuda ide. Imate 175 hiljada evra, gde su 

planirani, gde ćete uložiti? 

Behar Brenoli: Budžet za robu i usluge. To nisu kapitalna ulaganja, to su robe i usluge. Hvala ti! 

Uran Halimi: Dobio sam odgovor. Međutim, direktore, niste mi rekli zašto, dobro je da ste uzeli reč. 

Vetim Ramadani: Zdravo svima! Koristim ovu priliku još jednom da svima poželim sretan 

Ramazanski bajram! Ako se ne varam, predsjedavajući mi se obratio pitanjima o administraciji, 

budžetu i skupštinskim loptopovima. Naime, 21. juna ove godine, odnosno nedelju dana ranije, tačno 

8 dana, potpisan je ugovor o opremanju laptop računarima za sve delegate, tako da je za 27 laptopova 

rok isporuke 60 dana. To znači da se prema ugovoru do 19. avgusta 2023. laptopovi moraju doneti u 

opštinu. Performanse ne definišemo mi, AQP ih definiše, ali smo odabrali najbolji model koji postoji, 

što znači da je to prvi model laptopa. Ne možemo prekoračiti ovaj standard, jer se radi o ugovoru, 

što znači da postoje dva modela laptopa i tri modela računara, računara. Laptop za sklapanje je 

najbolji laptop, prvi je model i najskuplji, naravno. Što se tiče budžeta, ovaj budžet su i usluge koje 

obavlja Uprava, zaista je neophodno da Uprava vrši usluge za sve direkcije. Iz tog razloga se 

objašnjava i ovakva visina izdvajanja sredstava u Direkciji za upravu. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, direktore! U redu, vrijeme je za replike, gospodin Samidin Xhelaidni je tražio 

riječ. Tražili su kopiju, ako imate nešto da pitate direktore o ovoj tački, možete! 

Samidin Xheladini: Dragi prisutni, sve vas pozdravljam i želim Vama i svim građanima naše općine 

sretan Ramazanski bajram! Smatram da se Opštinska vlast treba maksimalno opredijeliti i treba se 

osvrnuti na sve projekte i prijedloge koji su neophodni i ključni prioriteti. Njih su ovdje predložili 

javna rasprava i delegati, kao i drugi relevantni faktori koji bi trebali dati konkretne prijedloge. 

Mislim da o samozadovoljstvu ne treba ni razmišljati, lokalizmu uopšte, svačija posvećenost treba 

da bude maksimalna, jer je to interes svih građana. Samo – primetio sam danas nešto neprijatno ovde 

– nedovoljno delegata nije došlo na javnu raspravu. Javna rasprava je za građane. Mi kao delegati i 

zvaničnici moramo doći, učestvovati i saslušati. Danas je naš dan, moramo dati svoj doprinos i 

posvetiti se, mi delegati imamo danas dan, a ne u javnoj raspravi i to treba znati, da u javnoj raspravi 

uzimamo pravo građana, a ne da ne razgovaraj sa mnom kako treba. Ne oduzimamo im prava, ako 

nismo predstavnici sela. Danas imamo pravo da dajemo predloge i, izvini, moram napomenuti da 

nijedna žena do sada nije razgovarala. U javnoj raspravi tog dana skoro 40% je zena govorilo. Danas 

je najposvećeniji dan da su mi delegati koji su prisutni dali predloge, da je ovde vrednije nego u 

javnoj raspravi, da i drugi učestvuju u javnoj raspravi i ne treba da uzimaju svoj deo. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala vam puno! Nastavljamo sa replikama. Govori Shpetim Hajredini iz PDK, nakon 

njega govorio je Nedžmidin Sejdilar, nakon Nedžmidini Agron Gashi govori i nastavljamo dalje. 

Shpetim Hajredini: Zato još jednom pozdrav svima! Poštovani direktoru finansija, hvala na 

odgovoru! Svakako je poželjno da on još jednom izađe da uzme riječ i razgovara o odgovorima koje 

je dao na pitanja koja sam ranije postavio. Navedite trogodišnji projekat asfaltiranja sela Kuk. Dva 

projekta, ne znam zašto ste rekli da to mnogo utiče na budžet, ali čini mi se da je 180.000 sve, oba 

projekta ako se ne varam. Ova godina je ujedno i završna, ne vjerujem da je to imalo previše uticaja, 

da su ostala sela manje trošila. Vjerujem da je samo opravdanje da se nešto radi u selu Kuk, ovo je 

sada trogodišnji projekat, prve godine je bilo kako je bilo, inače bi ovaj projekat sada završio, ne bi 

se dalje raspravljalo. Ali ono što sam vidio 2024. godine, na osnovu planiranja, vidio sam da je budžet 

smanjen. Nisam htela sa tobom uopste da razgovaram o selu Kuk, jer Resuli ovde nema, da je Resuli 

bio, ja bih sa njim razgovarao, a ne idem nikako, ne idem. raspravljam, ostavljam za septembar. Mi 

smo toga svjesni, to je i gradonačelnik i sa njim razgovarate, na kraju krajeva, niste odgovorni za 

projekte sela Kuk, oni su došli od ljudi koji su trenutno zaduženi za selo. Ono drugo, privatne uličice, 

mislio sam da je to direktno pitanje, samo sam rekao da li je to legalno ili nije legalno. Samo mi ti 

možeš reći da ili ne. I ja ću to završiti za one koji su otišli, ali samo sam postavio pitanje da li je to 
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legalno ili ne. Ponasao si se, nisi mi dao odgovor, u redu je, razumeo sam sustinu govora. Ono drugo, 

niste mi dali odgovor o cijeni javne rasvjete, meni je opet ovo promaklo, ali dajte mi odgovor ako 

imate saznanja. Dali ste za javne usluge, povećanje budžeta, ali mi niste dali odgovor, da, i ja sam to 

shvatio, ali ja vam kažem da me ne ignorišete kada postavljam pitanje, dajte mene direktno. Inače, 

shvatio sam, to je za nešto drugo, za kanalizaciju ili nešto hitno, ovo povećanje budžeta za javne 

usluge. Znači neka građani zaborave na troškove rasvjete i za ovu godinu, neka ih izdvoje iz svog 

džepa i plate. Pošto nije gradonačelnik, čekam ga u septembru, siguran sam da smo živi i zdravi, 

molim ga sada do septembra da uračuna troškove javne rasvjete. Kapitalne investicije u poljoprivredi, 

nisam mislio na direktne subvencije, jer ja to razumijem, znam. Rekao sam to, uvjeren sam da i vi 

pratite oblike kako drugi gradovi pomažu poljoprivredi i stočarstvu, odnosno preko Nabavke. 

Prizren je konkretan primer, tek su započeli projekat, čak i uz finansiranje saradnje sa 

poljoprivrednicima. 15% je uzimano od farmera, ostatak troškova dijeli sama opština. Bilo mi je 

draže da i vi uzmete ovaj šablon, koristite ga u ovom obliku ili u drugim oblicima, ako direktno 

utičemo, molim vas da utičete direktno, da im malo olakšate posao i da ostanete još malo, čak i 

nekoliko godina na ovoj teritoriji, inače su nas napustili i, rekao sam vam jednom i opet vam kažem, 

posle dve godine, da nam je ostalo još dve godine da budemo ovde, posle dve godine nemamo nikoga 

da traži vote. Svi su otišli. Drugi, projekat suve vode, koji je projekat iz 2013. godine ili prethodni 

rukovodilac. Ovaj projekat je otišao na nulu, direktore, znate. Mogao si to promijeniti, zašto to 

dozvoljavaš, ili uključiti Buzezi, ili ono što stoji iza nekog drugog sela, ili to potpuno revidirati, 

promijeniti potpuno, jer je ovo otišlo na nultu tačku. Nismo uspjeli blokiranjem TRN-a, dugi niz 

godina smo se dijelili, otišli smo u višak, hoćemo to da uradimo, nismo smjeli i došli smo tamo gdje 

smo došli, sudbina je htjela, na ovo onog trenutka kada ste u prilici da to uradite, uradite to na najbolji 

mogući način, pronađite opcije, uđite u selo Buzez, jer sam uvjeren da i Vi prihvatate Sefidinov 

zahtjev. Nexha je rekao da ćemo ga mi kao grupa podržati, a siguran sam da ga podržavate i vi. Pa 

neka se uključi i selo Buzez, na osnovu budžetskih mogućnosti. Znam, razumijem da ako nemate 

budžet, to se ne može uraditi, ali barem do kraja ovog mandata možete to učiniti i selo Buzez će biti 

uključeno u ovaj projekat vodosnabdijevanja. Zato nije produžio, razgovarao sam o stadionu i drugim 

projektima, ali mi gradonačelnik ne dozvoljava više od toga, ostavljamo to na sljedećoj tački, 

eventualnoj tački. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Hteo sam da vas zamolim za razumevanje, jer sam 

završio ovu tačku dnevnog reda i ubrzao te odgovore. Vidim da su sve duže i duže. Idemo na pauzu 

do 13:00 i vraćamo se. 

Nastavljamo. Reč ima gospodin Sejdilar, nakon njega gospodin Jetmir Ajdini i nastavljamo, ako neko 

želi da govori neka mi se javi, molim! 

Nedžmidin Sejdilar: Pozdrav svima, očekujem precizne odgovore od gospodina direktora. Ja sam 

vas pitao povodom vodovoda da mi bolje objasnite i vi ste mi rekli da ste nasledili projekat od 2012 

godine. Od tada do sada prošlo je 11 godina. I mislim da bi najbolje bilo da se prvenstveno izvrši 

neka revizija jer od 2012 godine do sada meštani su tražili izlaz za snabdevanje pijaćom vodom. Nisu 

svi od njih čekali ovih 11 godina da vodu ne piju. Skladno informacijama koje posedujem, sa liste 

sela koje su uključene u ovom projektu, postoje sela koji su taj problem trajno rešili. I sada ne žele 

da budu deo centralne vodovodne mreže. Kako ćete to rešiti sa meštanima i da li opet nameravate da 

imate javne debate sa građanima, da čujete njihove sugestije, kritike, nezadovoljstva. Za ovih 11 

godina kod nas u Gori 40% stanovništvo se iselilo, tako da i oni stari vodovodi su sada dovoljni. 

Nema potrebe za suvišnim investicijama a još manje za teranje građana da pored svih troškova koje 

svakodnevno imaju, da plaćaju vodu koju već poseduju. Što se tiče parka u Dragašu, vi ste rekli da 

za malo glasova, vodili ste politiku, ali niste mi suštinski rekli kako će da izgleda taj park. Ovde su 

predviđena sredstva od 40000 eura, prostor gde vi planirate da izgradite taj park je pre malen za 

40.000 EUR. Da li se gradi park za decu, da li se gradi parking i hoćete li nam dati taj projekat. Vi 

ste se ovde gospodine Kolloni pozvali na geoportalu, pa ste rekli ako tu piše da je groblje onda je ok, 
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ako ne piše onda ćemo mi da gradimo. U tom slučaju gospodine direktore ako se bazirano na geo 

portal i ja treba da izbacim krevet iz moje spavaće sobe i da ga stavim u dvorište, jer po geoportalu 

linija prolazi nasred moje kuće. Hoću da vam skrenem pažnju po pitanju geoportalu jer su ti podaci 

netačni. Često se dešava kod stanovnika da se svađaju i tuku zbog tog geo portal. Ovo bi bilo jedno 

dodatno pitanje za direktora katastra kako će to da reši. Govorili smo o Stadionu u selu Bljač. Ja i vi 

smo imali veoma žustru raspravu po pitanju tog stadiona, ja sam vam posle toga dao podršku da se 

izgradi taj stadion. Ja nikada nisam protiv, niti mislim da je iko od nas protiv investicija i izgradnje. 

Ali kada smo mi ovde dobili peticiju, zahtev fudbalskog kluba Opolje, koji ima izvanredne rezultate, 

dobili smo da se stadion mora sagraditi hitno, sa hitnošću, zato što ti divni igrači naše opštine koji 

nam donose titule nemaju gde da treniraju. Mi smo vama gospodine direktore dali saglasnost i 

podršku da se taj stadion u što skorijem vremenu sagradi. Nema tu hitnosti ako se taj stadion gradi 

dve, tri, četiri godine. Nije problem gradnja stadiona problem je zašto on nije završen. Vi ste lično 

za ovu govornicu obećali da ćete taj stadion i u najskorijem vremenu rešiti. Najskorije vreme ili 

hitnost se podrazumeva 3,6 ili maksimalno godinu dana. Ali odugovlačiti projekat na dve ili tri 

godine više nije hitna stvar. Tražim od vas da izađete, ako vam nije problem, ovde za ovu govornicu 

i da nam kažete krajnji rok kada se će se moći igrati na tom stadionu. Ponovo vam napominjem da 

mi objasnite kakav je projekat parka, to me preterano zanima. Verujte da postoje naznake da će u 

Dragašu nastati problem između stanovništva po pitanju ovog parka. U ime svih građana i iz jedne 

peticije i iz druge, koju ste vi kao vlast i sami organizovali kako bi ste pokrili prvu, da nam kažete i 

opišete šta će se graditi tamo. Da li će to jednostavno biti zelena površina sa spravama gde će se deca 

igrati. Da li će tu imati parking ili nešto drugo. Što se tiče centralnog vodovoda, ovaj vodovod 

oduzima sredstva iz sva sela i to pozamašno sumu novca. Ako se gradi centralni Vodovod, i ako je 

na primer selo Mlike uključeno zašto za to plaćaju gradjani sela Restelica. Vi ste malopre rekli da se 

budžet ovde deli po glavi stanovnika, ako je tako zašto da na uštrb gradjana sela Restelica ide 

izgradnja centralnog vodovoda, za koji ponovo kažem da je potrebno da se izvrši revizija. Na način 

kako bi sela koja imaju rešeni problem pijaće vode ne budu uključena u ovom projektu. Put koji je 

započet sa asfaltiranjem, Zlipotok-Backa-Brod, tu ništa niste predvideli. Kada mislite da taj put 

osposobite, jer taj put ako prezimi još jednu zimu ponovo će morati da ga radimo ispočetka. To je 

bacanje novca. I to je jedan od projekata koji ste nasledili kao što ste malopre rekli. Zašto ste taj 

nasleđeni projekat zaustavili i kada će se taj put asfaltirati. Mislim da zaslužujem odgovore na ova 

pitanja. A Vas gospodine direktore kao iskusnog političara molim da nam date praktične odgovore 

na postavljena pitanja. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Dobro je, nemoj dugo, jer imamo replike, nastavi Jetmire. 

Jetmir Ajdini: Pozdrav i dobrodošli! Želeo sam da se nadovezem sa projektom seoskog stadiona 

Blač. Na sednici smo razgovarali o stadionu, kada je za početak radova izdvojeno 50.000 evra, znamo 

razlog zašto se to desilo, zbog problema sa saobraćajnicom gradskog stadiona u Dragašu je 

promenjena njegova lokacija i utvrđeno je kao Lokacija sela Blač. Na toj sjednici je izdvojeno 50.000 

eura, na toj sjednici sam rekao izvršnoj vlasti da 50.000 eura neće popraviti stadion. Radovi su počeli, 

ostali su napola završeni, dugo traju i ne znamo kada će početi, a kada završiti. Na toj sednici sam 

rekao Klubu Opojë da ste nastavili da održavate treninge na drugim stadionima, u Prizrenu i ne znam 

gde. Drugim rečima, veoma je tačno da naš klub nastavlja da trenira u Prizrenu, iako ne znam gde 

još trenira. Sada su krenuli radovi na gradskom stadionu u Dragašu, gde je dodeljeno dosta alata, 

otvoren put, nađeno rešenje da konačno počnu radovi i da se gradi gradski stadion u gradu, Dragash. 

Sada imamo dva projekta, imamo projekat stadiona u selu Blač, koji je projekat gradskog stadiona, 

to nije stadion sela Blač, to je stadion grada Dragaša, a mi takođe imaju drugi projekat koji je počeo 

za stadion u Dragašu. Sada se postavlja pitanje šta je to gradski stadion? Da li se gradski stadion 

nalazi u Blacu ili se gradski stadion nalazi u Dragašu? Grad je jedan od najmanjih gradova na 

Kosovu, koji ima dva gradska stadiona. neko iz izvršne vlasti će nam dati odgovor, reći će nam ko 

je stadion grada Dragaša. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Ajdini! G. Gashi je tražio reč. 
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Agron Gashi: Onda, dozvolite mi da vas još jednom pozdravim, prisutni delegati! Pocinjem od 

gradonacelnika koji... ovaj rukovodilac i gradonacelnik, drago mi je da je prethodne godine upoznao 

gradjane i bio u selu, skoro u velikoj vecini sela, sastajao se sa gradjanima da bi primio njihove brige, 

njihovi zahtevi. I u tom smislu su sada našli praktičnu primjenu da su se njihovi zahtjevi pretvorili u 

kapitalna ulaganja za 2023. godinu. U vezi s tim nemamo mnogo dilema, ali je to pozitivno 

ocijenjeno i od strane Instituta za performanse, gdje je i ispitan. izdao za poziciju bolju za deset 

mjesta i nemamo previše briga oko toga. Ali ono što sam htio reći je da sam zapravo u selu Bresana 

htio procjenu, da za zadnjih deset godina ili od rata, ako uzmete statistiku, imate mnogo veći procenat 

investicija u odnosu na druga sela. I vratilo se dostojanstvo, da tako kažem, vratila su se ulaganja u 

selo odakle dolazim, jer sam stanovnik tog mesta, prisutan sam i idem da vidim radove svaki dan, jer 

je osvetljenje sela je dobro, otvara se vekovni put koji uopšte nije pogođen, zove se 'Rruga e Shulloni' 

i debeo je širok put i intervenisao je zahvaljujući ovom rukovodiocu. Da, krenuli su i sa radovima 

Vodovoda, koji je projekat za 16 sela, osim što se vidi da mehanizacija tu radi, ali u isto vreme je 

raspisan tender za kanalizaciju sela Brezne. je u Opštini, u Službi za nabavke., jer selo Brezne ove 

godine ima 120.000 evra investicija za kanalizaciju. Ali sad sam saznao od jednog vašeg osoblja 

ovdje, od jednog direktora ovdje, da je propao, nema pobjednika, ide opet na ponovni tender. Molio 

sam vas da ne odugovlačite previše vremena, jer smo u regionu u kojem imamo hladnu klimu, i da 

to ne puštate iz mjeseca u mjesec, a sada nažalost nije uspjelo, jer je to poprilična količina i građani 

to pozdravljaju, od svih investicija koje se tu ulažu, ova kanalizacija je dobrodošla i trebalo bi da 

budete malo kompetentniji i da nađete pobjedničke firme i da što prije započnete radove. Ovo je sve 

o čemu sam želeo da pričam, ali i gospodin Hajredini koji je nešto ranije govorio o poljoprivredi i 

stočarstvu, potpuno se slažem da ovom sektoru treba dati podršku. Ali i direktor je vrlo jasno rekao 

da su neke stvari sa centralnog nivoa, da su subvencije i u stočarstvu, znam da se daje 25 evra po 

grlu ovaca, takođe za krave, ali i za useve se daju u hektarima. I tako postoje neka ograničenja, ali 

direktor je rekao da ćemo samo prilagoditi infrastrukturu kako bi poljoprivrednici i stočari imali 

priliku da obavljaju svoju djelatnost. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala vam puno, gospodine Gashi! G. Driton Ademi iz PDK je dao minutni odgovor. 

Driton Ademi: Hvala, gospodine! Par pitanja za direktora, ako je moguće danas. Javna rasvjeta je 

počela u većini sela. Sada, ima li nacina da je platimo, da platim odrzavanje rasvjete? Drugo je pitanje 

o raspodjeli... odnosno kapitalna ulaganja se u selima, ljudi ne znaju gdje su uloženi, iznos nije važan. 

Hoćete li navesti sokake u koje su ti radovi uloženi? Hteo sam i odgovor od gradonacelnika, ali nema 

veze on je na hadzu Bog ga blagoslovio ali on godinama nije drzao javnu raspravu, jedino selo koje 

nije održalo javnu raspravu je Bresana . Dakle, ja sam se pitao, ali nije on, nema odgovora od vas, ili 

kad dođe predsednik neka on sam odgovara. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Ademi! Vjerujem da se ovdje u Bresani vode javne rasprave, da je 

Bresana ta koju građani izlaze na ulice. Bilo mi je zanimljivo sa javnom raspravom koja je održana 

ovdje u našoj općini. Na obuci koju sam imao, rekli su da javnu raspravu organizuju članovi skupštine 

zajedno sa izvršnom vlašću. Ako se sjećate, ova obuka je trajala godinama. Čak je i javna rasprava 

koja je održana bila veoma plodna, ali po scenariju. Najbolje pripremljen, kako je i Samidini rekao 

da su zene dosta pričale tamo, zašto ne pričaš, ako nemaju scenario, smiri se. Javnoj raspravi, 

međutim, nisu prisustvovali građani, već zaposleni u Opštini, od kojih je većina šišara. Imao sam i 

sastanak rukovodstva, najviše, partije. Međutim, nastavljamo sa glasanjem o drugoj, vrlo 

kontroverznoj tački dnevnog reda. A, odgovorite mi, direktore. 

Qamil Kolloni: Ponekad mi je drago kada mi Špeta postavlja pitanja, jer mi postavlja pitanja koja 

su po prirodi teme i na koja sam mnogo lakše odgovarao, a čak i nalazim zajednički jezik u nekom 

obliku. Što se tiče kapitalnih ulaganja u poljoprivredu preko udruženja, Špeto, mi smo preuzeli 

mnogo obaveza, poslali nekoliko zahteva, nekoliko država, čak i ambasadama, da nam pomognu, 

jer, znate, nedavni događaji koji su se desili, jedan broj različite međunarodne asocijacije su 

orijentisane na različite investicije, nemojmo sad da se držimo politike na visokom nivou. Imamo 

poteškoća u kontaktima sa bivšim nevladinim organizacijama koje su djelovale na području naše 
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općine i koje su bile isključivo, direktno zainteresirane za razvoj poljoprivrede i stočarstva. Zato 

imamo kontakte sa svakim udruženjem, ali sada sa javnošću dok nemamo rezultata i odgovora, to 

nam postaje malo previše. Znate da na sajtu opštine čak ni oni zahtevi koje smo uputili ministarstvima 

i udruženjima nisu ni javni, ali nadamo se da možemo reći da smo sufinansiranjem ponudili i neka 

udruženja da bismo i uz sufinansiranje mogli pomoći poljoprivrednicima i imamo to pitanje. Što se 

tiče Buzeca, nismo htjeli to prije vremena iznositi u javnost, razgovarali smo i o tome, to je stvar 

inženjera, dok im ne možemo reći da to mozemo uraditi bez predhodne saglasnosti. Dio ovog 

projekta koji smo pronašli, do sada nismo uspjeli pronaći način i adekvatan odgovor, u razgovorima 

smo. Projekat će trajati dvije godine, ako se temelj do tada dobro uradi, tehnički je moguće izvesti, 

zašto ne bi i Buzeci bio dio ovog projekta. Nexho, za vodu, 2012-13 godine, nismo uradili reviziju, 

ovo je projekat, samo sela koja učestvuju. Ova voda ide u sliv, ako sela koja je primaju nisu 

zainteresovana, oni je nece dobiti. Ovim ne rješava konačno problem vode za sva sela, ublažava 

problem vode u nekim selima, ali što je još važnije, 15 sela manje-više ublažava problem vode. Ovo 

nije kraj sveta i to neće biti poslednja investicija u vodu, čak i ako opštini Dragaš ne budu potrebne 

druge investicije za vodu ili u druga sela. Nema problema da postoje i neke druge investicije u selima, 

koje su deo projekta, da se ulažu u umrežavanje, da se ulažu u bazene, da su obavezno i te investicije 

deo ovog projekta. Jer sa ovim projektom idemo na selo, nemojte me praviti inžinjerom, jer nisam 

takve prirode, probleme ćemo rješavati korak po korak će nam biti predstavljen i mi ćemo pokušati 

da ovaj projekat privedemo kraju. Ovo je borba, ovo je najveća, najvitalnija investicija naše općine. 

Ponavljali smo to nekoliko puta, ponavljamo opet, samo se moramo moliti da se posao nastavi, da 

nemamo drugih problema. Što se tiče parka, Nedžo, dobro znaš da smo put ispod nas, u razgovoru 

sa građanima, sa potpredsednikom, sa ostalim delegatima, pronašli i pokockali put Dragaša, tamo 

ispod. Nemojte misliti da nećemo razgovarati, pričaćemo i o tom parku, možda ćete i vi biti dio grupe 

razgovora. Necemo na silu nista da radimo. Zadržavajući projekat, uzmite inženjere, jer ne znam sad 

šta će tu biti, biće sredstava, uslovno, koliko je moguće za djecu, da se osjećaju ugodno u tom parku. 

Za projekat kanalizacije jedno od pitanja. Agrone, o tom dijelu nemam šta da pričam, jedino što sam 

mogao izostaviti je da projekti ne propadaju. Naša borba je da nas nijedan projekat ne iznese, ali 

ponekad može propasti. Molim vas da ne, ja vjerujem da administracija brine o poslu, radi se o 

ponovnom tenderu, ali neka se prva faza završi jednom, jer postoji pravilo, prva faza svih projekata 

koji počnu fazu ponovnog tendera. Pošto mi je projekat dva puta najavljivan, projekat nije došao po 

redu, i to je neka vrsta diskriminacije. Međutim, što se tiče projekta Brezne i kanalizacije, on će biti 

vraćen, jer ima prioritet, odmah će ući u fazu ponovnog tendera. Dritone, što se tiče javne rasvjete, 

imam neki odgovor, ali neka vam detaljnije odgovori direktor Uprave. Čak i po pitanju izdavanja 

investicija, ovih koje imamo pred sobom, mislim da smo razgovarali. Zajedno sa seoskim savetima, 

prozvaćemo ih, do septembra ćemo razgovarati sa selima o svakoj investiciji posebno. Sada smo 

napravili, ako ste to vidjeli na web stranici, novu grupu za javne rasprave, zajedno sa vama, 

delegatima, pozvaćemo vas na vaše lokalitete, i ove investicije, ova sredstva koja planirate izdvojiti 

u zemljama gdje vam odgovara, pokušaćemo da ih realizujemo i imenujemo. Tako da i ove investicije 

koje nisu unapred, biće interno predviđene, do septembra verujem da ćemo ih završiti. 

Uran Halimi: Hvala, direktore! Ostavljamo prostor i za direktora uprave. 

Vetim Ramadani: Hvala, predsedavajući! Onda se odnosim na ono što je Dritoni ranije istakao. 

Driton, što se tiče javne rasvete, opština je već dobila dva projekta, ako mogu da ih nazovem pilot 

projekta, gde će se pokušati da preuzme kompletan trošak javne rasvete za dva najveća sela u 

opojskom delu, odnosno Brodosana također i Brezna. S obzirom da su i ova dva sela na listi 

kapitalnih investicija imala ulaganja u javnu rasvjetu, onda smo ove godine uzeli probnu fazu da 

pogledamo preuzimanje ukupnih troškova i, ako tako nešto bude dostupno općini, isti ciklus će 

nastavi u svim ostalim selima, kada znamo da su neka sela već završila javnu rasvjetu kroz svoje 

prihode, bilo naplaćene od strane organizacija koje su u dijaspori, bilo od učešća građana ili sličnih 

stvari, sve ćemo ih onda plasirati na trošak opštine. Što se tiče održavanja, ranije je bio važeći ugovor, 

taj ugovor je već istekao, spremamo isti, znači za ovu godinu se opet ponavlja isti ugovor, tako da se 
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održava javna rasvjeta, ne samo za grad Dragaša, ali i za sva ostala sela u koja je opština investirala, 

a ako se odlučimo na način da statistički merenja pokažu da možemo da priuštimo opštinu javnu 

rasvetu, onda će održavanje biti pripremljeno za celu opštinu. Znači da je to pitanje dva-tri mjeseca, 

dok ne dobijemo precizniju sliku. Vjerujem da ćemo, korektnosti radi, na narednoj sjednici, odnosno 

u septembru, kada ćemo raspravljati o konačnom nacrtu KAB-a, tamo imati tačniji pregled i mi ćemo 

kao opština zajedno sa vama razgovarati o modalitetu , što će biti najbolja opcija za razvoj ovog 

ugovora. Spomenuli ste i imenovanje naslova projekata, činjenica je da sada za ovo prvo čitanje 

KAB-a nedostaje specifikacija lokacija, ali treba napomenuti da u sistemu čak i kada bismo mi kao 

opština htjeli nemamo mogućnosti ili se ne primaju.iz Trezora ako ih ostavimo otvorene, odnosno 

moramo navesti lokaciju. I tako nešto u drugom konačnom nacrtu, verujem da ćemo to imati 

spreman, biće vam još lakše da znate tačne lokacije, za svako selo, vi za selo Bresanë ili svaki 

odbornik za ostala sela. Što se tiče Buzeca ukljicivanja u vodovod, takođe sam želeo da komuniciram 

sa gospodinom Sejdilarom, verujem da je u vezi sa Kukajani taj problem, ili sa Leštanom ako se ne 

varam, postojao je problem sa privatnom imovinom, mi imamo isti problem u selu Rrenc, u selu gde 

prolazi centralni vodovod. Za sve ovo je dozvoljena margina modifikacije koju možemo napraviti 

usput. Dakle, ako budemo imali otpor građana, sagledat će se mogućnost odstupanja ili izbjegavanja, 

kako ne bismo imali incidenata ili čak problema sa tuđom imovinom. Znamo da nemamo pravo na 

privatno vlasništvo, osim ako oni sami ne pristanu da budu dio toga. Dakle, za sve smo u stalnom 

kontaktu sa građanima. Da ne ostanem u dugovima, što se Kukajana tiče, ranije ako se ne varam, 

nadležnima koji imaju projekat za vodovod i centralni vodovod. Razlog zašto postoje dva projekta 

je što postoji još jedan izvor vode u selu Kukajan, koji je potrebno ugraditi u postojeći sistem koji ga 

ima. Dakle, i centralni vodovod i ovaj vodovod koji će biti izgrađen, voda će se akumulirati u ovoj 

akumulaciji koja je već samo u službi sela Kukajan. Takođe u vezi sa poslanikom g. Gashijem, koji 

je pomenuo pitanje neuspjeha procedure za tender za kanalizaciju u selu Brezne. To je jedan od 

projekata, posle Vodovoda, sa najvećom cenom, odnosno investicionom vrednošću od 300 hiljada 

evra. Razradili smo proceduru nabavke za ovaj projekat, a nakon izvještaja o otvaranju ispostavilo 

se da su samo tri kompanije dostavile ponude. Problem je bio u tome što smo zakonski bili obavezni 

da to objavimo u oglasu, da svaka firma koja će raditi mora imati referencu, pošto je vrijednost 

investicije velika, mora postojati referenca za kanalizacione radove u iznosu od 346 hiljada eura. 

Ovakvu vrijednost kompanije su teško obezbijedile, a tri kompanije koje su se javile na tender, jedina 

mana im je bilo pronalaženje ili prezentovanje referenci za slične poslove u oblasti kanalizacije. 

Nakon neuspjeha, komisija je sazvana, izradila izvještaj i kao procedura je poništena. Napravili smo 

neophodne pripreme i sutra ujutro će se ponovo raspisati kanalizacija za selo Brezne i vjerujemo da 

će ovaj put biti uspješan. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, direktore! Jetmire, minut molim! 

Jetmir Ajdini: Nisam dobio odgovor na pitanje koje sam ti postavio. Da li ste ga namerno propustili 

ili... Pitao sam vas za stadion koji će biti gradski, u Dragašu ili u Blacu da li će to biti gradski stadion? 

Vrlo jednostavno pitanje, vjerujem da mi je jedan od rukovodilaca da odgovor. 

Uran Halimi: Hajde, odgovori, molim te! Ko zna? 

Qamil Kolloni: Poštovani delegate! Oba ova stadiona biće pod upravom Skupštine opštine Dragaš. 

Što se tiče prvog stadiona Blaçi, treba da znate da učestvujemo, jer postoje tri investitora, a naš deo 

posla smo mi završili, sada rade oni, i nema problema posle toga, da ćemo dodatno ulagati ako bude 

potrebno, neka dvije kompanije, privatna kompanija i FFK, izvrše ulaganja u stadion Blaçi. Nije tu 

sve kraj, dalje će se ulagati, ali cilj je bio da se što prije osposobi, kako bi se vježbe KF 'Ooja' mogle 

održati. Ovo je mjesto gdje smo uspjeli da izgradimo ovo kroz još jednu donaciju, ali kada smo počeli 

u Blacu, nismo isključili ovaj stadion. Postojalo je pitanje puta, o čemu smo razgovarali sa građanima 

dok nismo našli najbolji mogući model za asfaltiranje puta do stadiona. To znači zašto je počelo u 

Blacu, nije isključilo da se stadion ovdje ne gradi. I ovdje su delegati bili jako glasni kada su rekli da 

ignorišete stadion, ostavljate ga nedovršenog, ostavljate ga nedovršenog. Rekao sam ti, ej, nemoj 

žuriti da će se graditi dva-tri stadiona. Stadioni će biti izgrađeni, ali ne preko noći. U ovom poslu 
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postoji neki red. Poceli smo i tamo i ovamo, verujem da na osnovu toga kada ce operateri zavrsiti 

radove koliko ce investicije uspeti da dostignu, da li ce biti potrebe za dodatnim ulaganjima, jos vise 

nakon zavrsetka ovih projekata, videćemo i druga dodatna sredstva za stadion, jer su to naši stadioni. 

Oba stadiona su gradski stadioni. Ako vam se ne sviđa Blaçi kao grad, onda je druga stvar, ali stadioni 

će biti oba stadiona grada. 

Uran Halimi: Direktore, ako možete da ostanete, da vam postavim pitanje, u vezi stadiona, stadion 

Blaça pripada selu, a ne gradu. Čuo sam ovde za stadion u Dragaš, koji je zloupotrebila prethodna 

vlast, a tu je ova Skupština uložila oko 200 hiljada evra. Optužili su ih u kampanji - optužili smo ih 

zajedno, da je reagovala i VV - optužili smo vlast za to rasipanje sredstava na tom stadionu. Takav 

projekat je trenutno u refinansiranju. Da li je to isti supervizor tog projekta ili se nešto promijenilo, 

da li se i dalje bavimo zloupotrebama? 

Qamil Kolloni: Jedno: znam, što se tiče početka projekta stadiona, stvari idu dobro, FFK je 

odgovoran, on je investitor broj jedan, naš predstavnik je i supervizor. Nadamo se da će naše 

investicije i sredstva koje smo podijelili sa građanima zauzeti mjesto koje im pripada i da neće biti 

zloupotrebljeni. Trudićemo se do kraja da ih nadziremo na najbolji mogući način. Za pitanja s 

predrasudama, nisam prorok da znam da li ne uspijevaju ili ne, jer to nije u mojim rukama. Nadzornik 

je iz Opštine Dragaš, imenovan odlukom predsednika opštine, i on je odgovoran nama. Za prvo zovite 

drugu vladu koja je bila prethodnica, oni vam daju odgovor, jer nisam pogledao arhivu i trenutno ne 

znam ko je to bio. Što se zloupotrebe tiče, preuzeta su druga tijela, a i kod tog je urađena revizija. 

Oni su revizori, oni su organi istrage i gonjenja. Mi smo tu da završimo svoj posao, nismo ovdje da 

idemo na sud i pratimo ljude. 

Uran Halimi: Odnosno, kada istražujete i nađete zloupotrebu, da li ćutite ili ne? Nećeš ljude na sud, 

samo to ostavljaš u zaboravu, hajde, nema nas, šta ti je. Međutim, idemo dalje. Stavili smo to na 

glasanje, imamo drugu tačku dnevnog reda, radi se o Srednjoročnom budžetskom okviru 2024-2026. 

Rekao sam vam na početku da ne podržavam ovaj Srednjoročni budžetski okvir, sa svim njegovim 

manama i propustima. Ipak, pozivam vas da glasate! Ko je za drugu tačku dnevnog reda? Ko je protiv 

ove tačke dnevnog reda? Uzdržavanje? Napominjem da sa 13 glasova za, 10 protiv i nula suzdržanih 

prošla je druga tačka dnevnog reda. Imamo posljednju tačku po redu, to je konačna tačka. Počinjemo 

sa debatom. G. Nexhat Selaj je tražio reč. 

Nexhat Selaj: Zdravo opet! Ne da ste mi dali reč predsedavajući, ali možda je i na meni, da je u 

preliminarnoj sednici predsedavajući prekinuo u trenutku kada je trebalo da mi da neka pojašnjenja 

koja sam tražio, neke odgovore. Opet, pitanja koja treba da postavim predsedniku, mi nemamo 

predsednika ovde. Sačekaćemo sledeću sesiju. Pitanje o obrazovanju koje sam posvetio - 

predsedniče, ako me malo saslušate - rekao sam pitanja koja sam posvetio, ali mi nemamo 

predsednika ovde i ne znam ko može da mi da odgovor . Pitanja koja sam imao za Upravu za 

obrazovanje, ja ne vidim direktora ovde, ne znam ko može da mi da odgovore. U njihovom odsustvu 

imao sam samo jednu molbu. Vjerujem da ću na narednim sjednicama ponovo postavljati 

gradonačelniku i direktoru prosvjete ona pitanja koja sam postavio. Imao sam molbu, ali ne znam 

kojem odjelu da predam zahtjev i molitvu, ali vjerujem da mogu ići u Hitnu pomoć. U selu Zim, na 

mestu zvanom 'Te Trafa', naravno da vas sve interesuje, od društvenog je interesa, ne govorim o 

lokalizmu koji se pominje, neću da govorim o sumještanima ili okolnosti sela iz kojeg ja dolazim, 

jer je to put koji povezuje cijeli mikroregion. Na tom mestu je zapušeno oko 20 metara podzemnih 

cevi, a ostatak crne vode se izliva na kolovoz. Dakle, čak i pri 30 km/h, a da ne govorimo o 40 km/h, 

automobili klize u ljetnim danima i kao rezultat, ovih posljednjih dana, kada je vrijeme malo vruće, 

imamo pet-šest saobraćajnih nezgoda. Auto klizi kao led. Iskreno vam kažem da sam u ovo doba 

Kurban bajrama i sam bio u selu i dok sam bio sam u kafeteriji, svojim očima sam vidio dvije nezgoda 

koje su srećom bogami prošle bez povreda i Molim se da nema druge povrede. Iz tog razloga, dok 

nije loše, nemojmo imati pogibelji, za malo rada i za malo zalaganja, ne dozvolimo da budu ugroženi 

stanovnici i svi građani koji prolaze tim putem. Još jednom, u svoje lično ime, pošto sam i sam bio 

prisutan i posmatrao policijske slučajeve, postoje tri policijska slučaja, u roku od deset dana su tri 
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saobraćajna incidenta, ali sam sam primetio dva, jedan je prijavljen policiji, jedan je bio sporazum 

između dva automobila koja su izazvala nesreću. Sve dok ne bude nesreće, koja može da odnese 

živote, molim vas od izvršne vlasti, što pre, ako je moguće uz intervenciju. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Selaj! Hteo sam da predložim nešto u vezi sa formiranjem komisije, 

u vezi sa tim platama za koje me većina delegata optužuje. Dobro je da smo danas formirali komisiju, 

svaka politička stranka treba da ima svog predstavnika. Drugim riječima, komisija ce biti sastavljena 

od po jednog člana svake političke stranke i istraživace  u roku od devet mjeseci, istraživace  je koji 

su propusti u isplatama. Stalno smo upućivali zahtjeve službeniku za finansije, ali nismo uspjeli da 

nađemo tačan odgovor i gdje je njihova krivica, izostanci koje stalno imamo po pitanju plata i 

dnevnica za sjednice Skupštine. Zato pozivam čelnike poslaničkih grupa da nam donesu jedno ime 

ili ćemo predlog staviti na glasanje. U redu, stavljamo prijedlog na glasanje, ako se i vi slažete, 

formiramo komisiju da to istraži. Ako prijedlog prođe, onda sastavljamo imena. Ko je za prijedlog 

da formiramo komisiju koja će istražiti pitanje neplaćanja? 

Mi smo Skupština i imamo pravo da osnivamo komisije kad god želimo. Nađi, gdje nas to zaustavlja? 

Hoćeš da govoriš, hoćeš da ćutim? Smijete se prijedlogu, ako vam se ne sviđa kao prijedlog, možda 

ne glasajte za njega ili ga ignorišite, to je sve. Onda, poštovani delegati, ko je za predlog da Skupština 

formira komisiju koja će ispitati pitanje plata? Ne želim to sam da utvrđujem, utvrđujem jer sam više 

puta dobijao žalbe i optužbe od vas delegate za neisplatu dnevnica. Ko je za ovaj prijedlog osnivanja 

ove komisije? Ko je protiv ovog prijedloga? Uzdržavanje? Hvala ti! Imamo 13 glasova za, 1 protiv i 

4 suzdržana. Sada vas molim da nam svaki predstavnik političkih subjekata donese ime svog 

kandidata za člana komisije. Pozivamo najveću parlamentarnu grupu, u ovom slučaju PDK, da nam 

donese ime u vezi sa ovom komisijom. Ova komisija je dužna da izvijesti o stanju i problemima u 

septembru, odnosno na septembarskoj sjednici. Definitivno možeš da izađeš za govornicom. 

Samidin Xheladini: Dragi prisutni! Komisija je tijelo koje izvještava o stvarnom stanju. Nismo ni 

tužioci, ni sudije, ni policajci. Nadležna kancelarija, kancelarija broj 9, ima mnogo grešaka. E sad, 

da li postoji kancelarija broj 9, da li postoji centar u Prištini ili ko jeste, stvarna situacija je ovakva. 

Uvredljivo je delegate baviti se ovim pitanjima. Zaista je uvredljivo, ali prošlo je pet mjeseci. Molim 

vas, postoji hitna potreba da se formira ova komisija, bez konsultacija sa bilo kim, to je moje lično 

uvjerenje. Komisija je formirana i trebalo je da utvrdi činjenično stanje i da se pozabavi ko je krivac, 

jer mi se čini da ni u prošlim mandatima tvrdim da odbornik Skupštine opštine nije primio četiri 

godine plate. Dok je narodni poslanik, neću da spominjem imena, radio je četiri godine i ima dvije 

plate. Ovi stariji poslanici znaju i organi znaju. Ne, oni mi kažu da su krivi odgovarajući ljudi, da je 

neko tamo radio, i radio ove stvari, namjerno. I danas smo dužni od strane Opštine da tom odborniku 

isplatimo plate iz budžeta. Mislim, potrebno je, da vidimo, nisu ovi ili oni krivi, da vidimo gdje je 

situacija, problem. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Dželadini! Komisija je dužna da o nalazu izvijesti na septembarskoj 

sjednici. Ne prejudiciram, niti nagađam o eventualnim, namjernim propustima, ali te propuste koji 

su se desili, komisija će ispitati a i smatram da ce na prijedlog komisije biti ispravljeni oni propusti 

koji su, da, vjerujem nenamjerno. Razlog zašto sam to predložio je što sam stalno bio optuživan i 

kritikovan zbog neplaćanja odbornika. To je nešto što nemam apsolutno nikakvog interesa. Ja samo 

šaljem spisak učesnika Skupštine, sazivam sednicu, a isplatama se uopšte ne bavim. Ime mi je 

spomenuto, predsjedavajući je tako rekao, predsjedavajući je tako rekao, ali predsjedavajući nema 

šta da kaže o isplatama. Plaćanje je tuđa stvar, ne bi trebalo da bude moj problem, čak ni sa nečim 

za šta nisam odgovoran, nečim čime nisam zauzet, ne bavim se baš. Stoga pozivam PDK da nam da 

ime u vezi sa mogućim članom, koji će biti dio komisije za istraživanje ovog pitanja. Spetim 

Hajredini, možete li nam reći svoje ime? 

Shpetim Hajredini: Onda, u ime grupe PDK, predlažem prof. Nedžata Selaja. 

Uran Halimi: Hvala ti! Iz PDK će biti g. Nexhat Selaj. Pozivam predsednika Poslaničke grupe LDK 

da predloži ime. 

Naser Myrtezani: Hvala ti! Ja, koji sam reagovao, za sebe, čak i mandat je prošao i ovaj mandat, 
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nikada nisam problema oko toga. I zato sam reagovao. Predlažemo Samidina Dželadinija. Hvala ti! 

Uran Halimi; Hvala vam puno! Pozivam predstavnika VAKAT-a da iznese prijedlog.  

Miralem Rahte: Pozdrav svima! Predlažem Munira Jonuzija. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala vam puno! Munir Jonuzi iz VAKAT-a. Pozivam predsjedavajućeg Poslaničke 

grupe LVV-a da nam kaže svoje ime. 

Jetmir Ajdini: Mi iz LVV-a predlažemo g. Urana Halimija da bude dio komisije. Hvala ti! 

Uran Halimi: Hvala, Jetmire! Iz JGP-a pozivam njihovog predstavnika da nam da ime, ko će biti 

član komisije. 

Ventaza Esati: Zdravo svima! Iz JGP-a predlažemo Edina Kurtija. 

Uran Halimi: Hvala vam puno! Iz JGP-a njihov predstavnik će biti gospodin Edin Kurt. Poštovani 

delegati, imamo pet imena, uključujući i gospodina Sejdilara, onda je broj paran. Onda mi treba 

sedam. Agron Gashi i Nedžmidin Sejdilar. Onda još jednom čitam imena: iz PDK je g. Nexhat Selaj, 

iz LDK je g. Samidin Xheladini, Munir Jonuzi je iz VAKAT, Uran Halimi iz LVV, Edin Kurt iz 

JGP, Agron Gashi AAK, takođe iz PG je Nedžmidin Sejdilar. Drugim riječima, imamo sedam 

članova ove komisije. Vjerujem u ovu komisiju, koja će manje-više razjasniti nedostatke i propuste 

koji su se desili. Hvala vam što podržavate ovaj prijedlog! Jednostavno, osjećam se kao teret i 

odgovornost koju nemam iza sebe, ali upravo sam optužen i govore mi da nam treba ova komisija, 

imena te komisije se stavljaju na glasanje. Ko je za ova imena u ovoj komisiji? Zapravo, to je komisija 

koju predlaže svaka politička stranka, bolje je podržati je, ali to već znate. Ko je za? Ko je protiv 

ovih imena? Uzdržavanje? Tada imamo 18 glasova za, nula protiv i 4 suzdržana. Komisija se usvaja, 

hvala puno na ovoj saradnji! Nastavljamo sednicu, imamo eventualnu tačku. Prije nego što zatvorim, 

dobro je da vam kažem neke informacije. DEMOS je tražio sastanak sa nama, dobro je da imamo 

ovaj sastanak, ali za datum i vrijeme je tražio da nam to odredi. Predlažem da, ako mislite da taj 

sastanak možemo održati u utorak, sastanak se održi u La Ruoti u Tyrbe i Plavu. Krećemo u utorak. 

Dobro, ostavićemo to za utorak, hvala puno, javiću toj dami. Ne, datum je promenjen, nije 30., samo 

je pitala kada nam odgovara. Ako nam odgovara za utorak, ostavljamo za utorak. Vrijeme 09:30-

10:00, vjerujem da jeste, kao i svaki raniji trening koji smo održali. Nastavljamo sa eventualnom 

tačkom. Ko će prihvatiti riječ? Riječ ima gospođa Arijeta Skeraj, nakon nje riječ ima gospodin Artan 

Loshaj, a nakon Artana riječ ima Nedžmidin Sejdilar. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zdravo Predsedavajući, zdravo svima! Iako se to dugo oteglo, nisam htela 

govoriti, ali nakon što je predsjedavajući jako preuveličao rad na javnoj raspravi, odlučio sam da 

izađem i govorim. Koliko puta smo zvali na javne rasprave, imam posla, možda sam na poslu i ne 

mogu da dođem. I sada kada sam došla, jako mi je žao i ponižena sam zašto sam došala, kada članovi 

skupštine i predsedavajući kažu da smo došli sa scenarijem. Lično govorim samo za sebe, nikad 

nisam bio ljubitelj scenarija. Dolazim sama. U tri mandata, niti jednom, nijedan predsjednik se nije 

usudio da mi nešto napiše ili razgovara sa mnom ovdje. Ja sam ja i ne želim takve stvari. Prethodno 

je predsedavajući kritikovao direktora privrede i poručio mu da ne dira skupštine. To je taj koji nas 

je danas kritikovao. Na javnoj raspravi nismo došli sa scenarijem, govorim o poslanicima LDK. Ni 

od predsjednika koji je na vlasti, niti od predsjednika stranke, ni jedan jedini razgovor. Kao grupa 

žena, iza sebe imamo dve organizacije, u selu Bresanë i u selu Kosavë, i videli smo šta su nam 

ponudili i tražili na javnoj raspravi. Žao mi je što se i moji prijatelji maltretiraju po ovom pitanju. Mi 

kao članovi skupštine, nekad na javnim raspravama, nekad na sednicama, ja lično sam samo ja, ono 

što mislim izlazim i govorim. Takođe, ni predsednik koji je na vlasti nema pravo da mi kaže da 

izađem i kažem to, izađi i to kaži. Iz nekog razloga sam donela ovu odluku da progovorim. Žao mi 

je! Drugo, što se tiče plaćanja, ja sam opet oštećena plaćanjima. Nemam nikakve veze sa 

menadžerom plaćanja ili bilo kim. I ja sam - predsedniče, slušajte - i ja sam bila kod vas, sa Artanom 

i sa još dvojicom koje niste spomenuli, otišli sam kod direktora finansija pre tri-četiri dana i rekli su 

mi ako mi se plata smanji, onda suočio si se sa mnom. Volim tematski dio. Ne želite da budete 

maltretirani, iako sam malo zabrinut da ću maltretirati ljude. Hvala vam puno! 

Uran Halimi: Žao mi je, Arijete! Zaista ne osjećam da sam te uopšte uvredio. Optužio sam vladu i 
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rekao da javne rasprave, na osnovu obuke koju smo prošli, organizuju poslanici, zajedno, kao podrška 

izvršnoj vlasti. Kad smo jednom bili pozvani, kao delegati, na javnu raspravu, dobro znate. Uvek 

igraš žrtvu, uvek se povrediš, ali kada znam da nisi žrtva, ne znam da li te vredjam ili ne. Dakle, ovo 

nema veze sa vredjanjem. Je li skriptirano, je li skriptirano, jer nismo raspisali javnu raspravu, zar 

ne? Nismo je ni vodili. Delegati moraju voditi, dobro znate da smo imali obuku. Ako grešim, pozivam 

vas delegate koji ste bili prisutni na treningu koji smo održali u Prizrenu, ako grešim, izađite i recite 

mi da niste u pravu. Međutim, javnu debatu, prema toj obuci, na kojoj je USAID bio, prema USAID-

u, javne debate saziva Skupština, koju organizuju delegati, u znak podrške izvršnoj vlasti. To sam 

rekao. Ako se osjećate maltretiranim, to je vaša percepcija, ja nemam apsolutno nikakve veze sa 

maltretiranjem. Sami ste upisali platu, jer ja to nisam spomenuo. Neko mi je rekao da mi nisu isplatili 

platu. Svi znamo da neke plate nisu uplaćene. Vi ste svedoci, pozvali smo i zvaničnika za plate ovdje. 

Nisam siguran da li te je mnogo povrijedio, nisam to rekao. Odnosno, tamo gde boli zub, ide i jezik. 

Međutim, ne ulazim u to pitanje, mislim na pravnu stranu, da javnu raspravu treba da organizuje 

Skupština. Zašto je gradonačelnik to organizovao, zna i sam. Međutim, na javnoj raspravi, čak i kada 

su nas pitali, gospođa Fatima je pitala da li ste organizovali javnu raspravu, ja sam rekao da nije. 

Adam je rekao da je organizovano, ja sam rekao da Skupština to nije organizovala. Jeli bilo tako? 

Rekao sam da se skupština nije organizovala. Skupština mora organizovati. Rekao sam da se 

Skupština nije organizovala. Vlada da, Skupština ne. Drugim rečima, čak i ovu prošlu javnu debatu 

morala je da organizuje Skupština, posebno KPF. Odnosno, neko drugi radi naše poslove. Zato mi 

nije drago da svoj posao prepuštam nekom drugom. Naši poslovi su naši, skupštinski. Mi imamo 

pravo da imenujemo komisiju i mi smo to uradili, to je rad Skupštine. Ne čekamo da nam neko drugi 

formira komisju. To je odgovornost i zakonsko pravo. Dakle, gospođo Skeraj, nemojte se osjećati 

maltretiranom, jer nemam namjeru da vas vrijeđam ili maltretiram. Ni ti ni bilo ko drugi. Veruj mi 

na reč, veri mi na reč, nije problem, ja te slušam, spreman sam da te slušam. Ako želiš, obećavam. 

Artan Loshaj nakon gospođe Skeraj i gospodina Sejdilar za njim. 

Artan Loshaj: Zdravo svima! Ne znam koliko vredi raspravljati, jer sam o tome mnogo puta 

razgovarao, direktor zdravstva i gradonačelnik nisu slušali, jer ne znam gde je problem. Znam da 

trube trube za one koji imaju uši, do danas su njih dvojica trebali da urade nesto. U redu je, direktore, 

ako hoćete da me slušate, ja čak ni ne tjeram slušaoce da me slušaju. Ne znam da li je naučio albanski 

jezik, ali mu čestitam. Trebao bi me saslušati. U redu. Još jednom čestitam direktoru što je naučio 

albanski jezik bez prevoda. Prije dva-tri dana smo razgovarali na Komitetu, nisam dobio odgovor ni 

približno. Morate reći direktoru da je koeficijent za radnike GCPM-a pao. Radnici GCPM -a jedini 

u Republici Kosovo nisu imali koristi od povećanja koeficijenta u celoj Republici Kosovo. Direktor 

zna jako dobro, ali sigurno se ni predsednik ne trudi sa mnom da razgovara ili ne želi sa mnom, jer 

ne zna. Dežurstvo je smanjeno sa 18 na 7 eura po dežurstvu. To zna i gospođa Ventaza, koja i sama 

radi na ovoj smjeni. Još jedan, jedini GCPM koji od 22:00 do 07:30 ujutro radi sa medicinskom 

sestrom. Kad direktor ne zna, da li zna da svaki pacijent koji ide kolima hitne pomoći u Prizren mora 

da ide sa pratnjom. Ako u 10:00 časova pođe ambulantna kola sa pratnjom, ceo GCPM, cela opština 

Dragaš imaće samo jednu medicinsku sestru. Ovo je sramota! On nam je u Komitetu obećao da će u 

julu i avgustu povećati broj zaposlenih. Gospodine direktore, zar neće biti bolesnih u septembru? 

Drugim riječima, naši pacijenti imaju pravo na tretman ne samo u julu, već iu avgustu. Od septembra 

i dalje dolazi sa starim avazom. Predsednika pitali smo ga ovdje, nije nam dao odgovor, ovo je jedini 

GCPM, sa Hitnom pomoći koja ide na teren gde ima nesreće sa nasiljem i ide bez doktora. Skoro od 

subote imali smo tri nesreće za 15 minuta. Hitna pomoć je bila u Prizrenu, a na žalost, dobro znate 

da se desila fatalna nesreća u blizini restorana 'Dasmëë', policija treba da obavesti lekara i medicinsku 

sestru u Prizrenu, treba pozvati drugog lekara, jer on zamenio me, otišao je što pre da potvrdi smrt, 

jer dobro znate ko je ovde doktor, da sestre ne mogu da potvrde smrt jer je to zakonski prekršaj. 

Dobro je direktore, da barem imate pomoćno osoblje za ekstremne slučajeve. Na primjer, doktor, 

medicinska sestra i vozač treba da budu u pripravnosti 24 sata dnevno, tako da budu za vrlo teške 

slučajeve, za teške nesreće i otići na mesta nesreće. Za nedostatak lekova vi dobro znate da nedostaje 
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lekova, dali ste razloge prvog dana, i danas se pravdate, što je pravo ministarstva. Bio si i direktor u 

proslom mandatu, takodjer u mandatu PDK, nisi pocetnik, dobro znas da imas tender kad sam to 

pomenuo ovde preko 57 hiljada evra, tu si kupio lekove sa esencijalne liste, kupio si lekove kojima 

je istekao rok trajanja. Pozivao sam, i još uvijek zovem da se istraži ovaj slučaj. Ne molimo za lekove 

sa esencijalne liste, nego za lekove za super ekstremne slučajeve, barem nakon 10:00, kada se apoteke 

zatvore. Nedaleko, prve nedelje smo imali nesreću i nije bilo infuzije za uključenje, da odvezemo 

pacijenta u Prizren. Prinuđeni smo da uzmemo dug za prevoz pacijenta u Prizren. Gospodine 

direktore, prošlo je nedelju dana, vi dobro znate da vaša laboratorija ne radi. Od otvaranja GCPM -a 

do danas, pacijentima opštine Dragaš vađena je krv u GCPM -u sada kolima hitne pomoći se odnose 

u Kruševo na analize. Ovo je neoprostivo. Imamo doktora ovde, doktore. Nemam pravo previše da 

raspravljam, jer nisam laboratorijski tehničar. Kako je moguće uzeti uzorke krvi u GCPM -u i 

transportovati ih u Kruševo, da se urade analize? Kakve će analiza izaći? Ostaćete upamćeni kao 

direktor koji je nosio transport uzoraka krvi iz Dragaša-Kruševa i obrnuto. Zašto, gospodine 

direktore, ne pustite u rad laboratoriju GCPM u centru? Onda idemo i na participaciju. Ko je bio 

delegat prošlog mandata - da su Arijeta i direktor Naser bili, ali oni ne ostaju ovdje sa vama - dobro 

znate da odlukom ove Skupštine, jednoglasno, dobro poznajete direktora, ove druge ja ne znam stare 

delegate, jednoglasno je participacija uklonjena zbog pandemije. I odluka ove Skupštine opštine je 

do kraja pandemije da se svi građani opštine Dragaš izuzmu od participacije. Dobro znate da je 

pandemija završena skoro dva mjeseca. Kršili ste zakon o zdravstvu dva mjeseca do ovog trenutka, 

kršite i zakon ove Skupštine opštine. Znam da imate problem sa reaktiviranjem participacije, da ćete 

se suočiti sa kontra kampanjom na izborima, ali molim vas, kao izvršnu vlast, stavite na dnevni red 

participaciju da ako hoćete pacijente ponovo osloboditi ovog trenutak, ja ću glasati za, ali nemojte 

činiti prekršaj. Ako ovako razmišljate, još jednom vam kažem, mora se glasati, jesmo li ili nismo za 

nastavak participacije, jer u suprotnom pravite zakonski prekršaj. Čak i o transparentnosti, ranije 

gospodin Kolloni, direktor je rekao da smo veoma transparentni. Pa ako ste transparentni, dva-tri 

puta sam postavljao pitanja predsedniku, ali nije nam dao odgovor, danas se u odsustvu predsednika 

postavljam pitanja direktoru. Gospodine direktore, doktori specijalisti, penzioneri koji rade u GCPM 

-u, kolika im je plata, koje su im zakonsko pravo danas, koliko imaju ugovor, da li imaju ugovor, do 

kada imaju ugovor i kada im istekne ugovor. Hvala ti! 

Nedžmidin Sejdilar: Pozdrav svima, obzirom da predsednik opštine nije ovde i nema kome se 

direktno obratiti sa pitanjima. Izneđu samo ono što je najbitnije a za ostalo ćemo sačekati da se naš 

predsednik vrati sa puta. Ne znam ko tačno zamenjuje predsednika opštine ali želim da pitam izvršnu 

vlast a vidim da ovde iz izvršne vlasti niko ne sluša, niti direktor administracije, niti direktor finansije, 

ali ćemo pričati zbog zapisnika. Put između Viva fresh i sela Plav noću je katastrofalan za vožnju, i 

svi smo svesni u ovoj sali da smo imali jedan slučaj sa fatalnim ishodom.  Pa zbog otvorenog 

supermarketa mnogo građana odlaze do tog marketa, ulica je neosvetljena, niti postoje trotoari. Za 

šofere je veoma teško uočljivo da li ima neka prepreka na putu i još jednom napominjem da smo 

imali jedan fatalni slučaj na tom delu puta. Želim da vas pitam da li imate nekakve namere ili plan 

da taj problem rešite. Mi smo tu izgubili jedan ljudski život. Tu imamo benzinsku pumpu, kafiće, 

tržni centar, naselje koje je u međuvremenu se izgradio i dosta je pešaka na putu. A sam punjene 

osvetljen. Ja se bojim da ne dođe ponovo do nekog fatalnost slučaja. Da li imate namere da rešite taj 

problem, da se zaštite život i građana. Ja sam govorio ovde i ranije u jednom cevi koji je pukao iza 

policijske stanice i podzemne vode uništavaju privatnu imovinu ljudi koji tamo žive, šta ste povodom 

toga pokrenuli. Tražimo odgovor. Mi smo 26 ovog meseca imali komitet za zajednice gde smo imali 

i prisutne goste iz Mališeva. Ja sam na tom komitetu pokušao da od gospodina Kollonija dobijem 

neke odgovore koje sam malopre postavio na sednicu i za koje sam delimično odgovore dobio. 

Međutim ne organizacijom komiteta, došlo je do određenog incidenta gde sam, priznajem, ja 

reagovao na neprimeren način i kolegi Miralemu Rahte na neki način pripretio da ću da mu opalim 

šamar, i da mu slomim kosti. Koliko me sećanje služi. Ovom prilikom gospodine Rahte vama ja 

tražim izvinjenje. Izvinjavam se, ne tražim da mi amnestirate, obzirom da ste slučaj predali policiji, 
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ne tražim da me amnestirate, ja sam za da zakon za sve bude podjednak, ako sam kriv neka se kaznim 

pred zakonom ali u tom slučaju ovde treba da se kazne i ostali drugi ljudi. Između ostalih i moj dragi 

prijatelj samidin Xheladini za prethodnu sednicu, ovde ovaj gospodim koji mi je nasilno iskljicivao 

mikrofon, za onu pretnju u autobusu gde smo bili svi zajedno ako se sećate, i malo je incidente na 

sve strane. Znači ja ne bežim od zakona, načinio sam krivično delo ili prekršajno kakvo god bilo, pri 

pretio sam vam, to je bio samo verbalni kontakt gospodine, nemate potrebe da se plašite od mene na 

ulici. Ja vam ovde dajem reč, pred čitavom skupštinom i javnosti i ako sam vam pripretio na 

privatnom sastanku zatvorenom za javnost. Evo ja vam se javno izvinjavam. Ne tražim da me 

amnestirate, za svoju krivicu platiću kaznu koja je zakonom predviđena ali na taj isti način treba da 

se ophodi sa svima ovde. Kao i slučajeve koje samo pomenuo. Jer smo svi pod zakonom podjednako 

i. Još jednom Ja vam se izvinjavam što sam vam uputio pretnje. To su bile samo verbalne, nemojte 

uopšte da se plašite od mene.  

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Bolje je cuvati parlamentarni jezik, posebno među nama. 

Nije dobar gest za građane koji nas slušali da se riječima vrijeđamo. Čestitam vam na hrabrosti koju 

ste prikupili da se izvinite dotičnoj osobi. To je jako dobar potez i vjerujem da nam više ne treba 

zabuna. Možda možemo i pogriješiti, uvrijediti nekoga, ali dobro je da ste priznali grešku i, kao u 

predmetnom slučaju, izvinili se osobi za koju mislimo da ste uvrijedili. Najbolje je ne dopustiti da 

stvar dođe do ove mjere, ali čak i ako dođe i primijetimo grešku, onda je dobro tražiti oprost. Zapravo, 

ako nema pitanja... ovo se nije desilo na prošloj sjednici, koliko ja znam na Komitetu. Prekinuo sam 

Komitetu, jer sam bio prinuđen,... razlog zašto sam prekinuo sednicu, dobro znate, da zaštitim 

integritet svakog od vas, prekinuo sam sednicu tako da ne bi doslo do ozbiljnih verbalnih uvreda ili 

sta god, cak i fizicki sukob moze da se desi. Zato sam prekinuo sesiju. Međutim, u trenutku kada 

sednica prođe kako treba i na najbolji mogući način, nemam razloga da je prekidam. Primoran sam 

prekinuti, prekinuti eskalaciju situacije. Dakle, molim za razumijevanje da na taj način zatvorim 

sednicu, dužan sam vam. Ako želite nešto da dodate o ovoj temi, bolje je da zaboravite ove stvari. U 

redu, gospodin Samidin Xheladini je tražio reč. 

Samidin Xheladini: Predsjedavajući, morate voditi sastanak kako treba, čak i uzrok ekscesa i 

incidenata, i vi ste dio toga. Jer tog dana najveća odgovornost je iza vas. Nisam hteo da to kažem, ali 

to kažem sa punom odgovornošću. Isplate u Skupštini – neka čuje svako, neka zna javno mnjenje, 

150 evra je skupštinska plata, 150 eura je za one koji su u radnom odnosu. Neka javnost zna da smo 

plaćeni 150 eura ako smo u radnom odnosu. Sramota, ja to kažem, ne bi trebalo ja ovo da govorim, 

ali oni neko mora reći, jer se osjećam odgovornim. Čuo sam i riječi mojih kolega, zaustavljene su 

nam plate, primali smo plate nula-nula. Čak i lično, osećam se odgovornim, pokušao sam da rešim 

problem. Prošlo je četiri ili pet mjeseci. Nailazio sam na probleme, a možda čak i na prijetnje. Poslali 

su mi mejl, kao i vama koji imate dva posla, sa napomenom da potpišem koja je primarna plata. Da 

se izjasnim po zakonu. A službeno lice mi je prijetilo da se ne usuđuješ da me potpišeš. Drugi su to 

potpisali, ne znam da li je bolje ili gore. Na silu me je naterao da potpišem kako je hteo, ja sam 

potpisao kako sam hteo i onda me je pozvao predsednik odnosno brat, zvao me je tri puta i ja sam 

postao uzrok neisplate plata i ja ostavio sam predsedniku slobodu da odlučuje šta hoće, da ga ne 

uzimam na vrat, jer sam ja bio uzrok da i ostalu skupštinu uzimam na vrat. Sa dve javne plate, da. 

Oni koji primaju platu nemaju problema, ali oni koji - za to sam tražio komisiju, obavestio sam i 

predsedavajućeg da pojedini ljudi pričaju, tako i tako, predsedniče pominju tvoje ime. Pozvao je 

službenika ovdje, predsjedavajući je napravio fatalnu grešku što nije ostavio službeniku da odgovor, 

jer danas ovaj odbor nije formiran. I sada je kolega koji me je pomenuo iznio lažnu činjenicu i ja sam 

svjedok lažne činjenice. Čak ni ja ne mogu da prebolim činjenicu da on izlazi pred javnost i prodaje 

svoj um, da sam ja prva osoba koja će biti etiketirana. Predsedavajući, ja ne znam, znam, da ste 

svedočili lažnim svedočenjem, i ja sam reagovao, ne laži, rekao sam vam da je istina da ste lagali, 

lagali ste dva puta taj dan, i meni je teško palo. Opinion zna da je to istina. Molim vas, reagovao sam 

sa mesta, rekli su vam da ne lažete, nije istina, desili su se ovi prošli mandati. Tvrdim da su se desili 

u ovom terminu. Priznajem, da, istina je, to znam sigurno. To jest, klevetali ste. Molim vas, ne 
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dozvoljavam klevetu, ozbiljnu klevetu. Ne dozvoljavam ni da reagujem sa mesta. Ovaj gospodin je 

morao da nastavi sednicu do kraja, i ja sam išao i raspravljao, ne, uskratili ste mi pravo, ja sam došao 

ovde na primer, a ne sa mesta. Sedam ili osam puta ti je dao riječ, izašli ste i sve nas vrijeđali, nismo 

imali glasa, žestoko ste nas vrijeđali. Možda nekom drugom i nije tako loše, meni je bilo jako loše i 

još nisam reagovao. Nikada vam nisam lično pretio, niti sam išta tražio. Molim vas, nije tačno da 

sam vam pretio, rekao sam... Imam i predlog da vas udaljimo iz Skupštine, da vas isključimo sa 

sednica, ali mi je ipak sugerisano da to ne predlažem. Da te isključimo sa sjednica na šest mjeseci i 

dana, radi nediscipline. Molim te! 

Uran Halimi: Hvala ti! Jedan minut odgovora, Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani, ja sam čovek od krvi i mesa ja kada pogrešim ja se lepo izvinim i 

to nije nikakav problem. Ne moram ja uopšte da govorim šta se događalo prošle sednice, svi smo 

videli šta je bilo, možda ja ovde iznesem argumenat koji je netačan, ali ja to iznosim ovde sa ove 

govornice.  Rekao sam da sam od krvi i mesa i da mogu da pogrešim. Možda imam pogrešnu 

informaciju ili možda nešto netačno govorim ali nama delegatima je mesto za raspravu ovde, ova 

govornica. A ne da dobacujemo sa mesta kao što smo i ranije radili. Druga stvar, problem u ambulanti 

u selo Restelica, kolega je postavio pitanje i na toj sednici ja sam krenuo da izađem i svi ste vi 

svedoci. Imali smo sastanak u Prizrenu, vi ste mi ovde kolega sugerisali da ostanem ovde i da vam 

napravim kvorum, jer kad bi ja otišao sa te sednice tog dana ne bi bilo kvoruma. Čekao sam punih 

sat vremena za repliku, došao sam za govornicu da vam objasnim ono što je nejasno i lepo je to što 

ste opet pitali. Ambulantu u Restelici, ja sam video iz medija gde se naš gradonačelnik slika tamo na 

otvaranju te ambulante, slikao se trenutni direktor na otvaranju te ambulante. I ja ne mogu da se 

vraćam 60 godina unazad i da pratim ko je šta uradio. Ja sam iz medija video da se hvale naši direktori 

i naš gradonačelnik. Ja sam tog direktora ovde i aktuelnog gradonačelnika napao da nisu uslovi kako 

treba. Ja ne vidim šta tu ima sporno. O kakvoj ne istini i je pitanje. Ja sam to video iz medija. Iz 

medija bliski vlastima. Oni mediji koji moraju da objave sve ono što ima vlast kaže. Ja sam čovek 

koji kada pogreši on se izvine. Trpim i kazne koje su propisane za to ali maksimalno se trudim da sa 

tog mesta tamo nikome ne dobacuje zato što se neko oseća isprovociran što ja izađem za govornicom. 

Ali svako može da bude isprovociran, čak da ga pitam i kako si. 

Uran Halimi: Sad, ako nastavimo da pričamo sa mesta, teraš me da to ponovo uradim. Ako govorimo 

sa mesta, samo vas upozoravam, dobro, znate. Dakle, ostavljam riječ kada vi preuzmete, dajte da 

završim raspravu, svako od vas može uzeti riječ.. 

Uran Halimi: Hvala ti! za minut, gospodine Dželadini. 

Samidin Xheladini: Kolega je saslušao prvi slučaj. Nisam nadležan da dam ovaj odgovor, ali pošto 

se o tome ćuti, istina mora izaći na vidjelo. Slučaj je bio za ambulantu Restelica, sami smo glasali za 

renoviranje prošle godine. Direktore, ima li ove godine renoviranje Ambulante Restelica? Imamo 

projekat predvidjen, od kada? Bresana, Restelica, renoviranje ambulante. Ima li ili nema? Da ili ne? 

Dobro. To što smo vas pitali, imamo to u projektu koji ima renoviranje, da li ove godine ili po 

vremenu, imali ste to u planu. Jeste li ga imali u planu? Imamo plan rada. Zašto ne izađeš i ne daš 

objašnjenje? Moram da ja izađem. 

Uran Halimi: Na kraju će nam direktori dati objašnjenje. Hvala, gospodine Dželadini! Reč je 

zatražio g. Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini: Dakle, još jednom pozdrav svima vama kolegama, koji ste sada prisutni. 

Vjerujem da imamo kvorum, poštovani predsjedavajuće. Da na svakoj sednici o tome raspravljamo, 

pogledamo to ponekad, kada dolaze poslednje tačke rasprave, gledamo da li imamo kvorum ili 

nemamo, dok na kraju molimo plate, da li ćemo imati ili ne. Mi ovde formiramo komisiju da vidimo 

plate, niko od nas ne preuzima odgovornost. Moramo imati straha od Boga, jer nakon toliko sednica, 

svih sednica, ove dve godine, ni moje kolege, ni iz drugih stranaka, svi oni pobjegnu kada je u pitanju 

tacka eventualno cak i prije. Potpis daju na početku sednice i nikoga ne zanima šta će biti. Ne, u 

ovom trenutku imaju više LDK-a. Dobro, sada ih par izlazi, mi ostajemo isti sada, ali većina PDK 

nije bila ovdje, oni su napustili sednicu. Ovo je za mene apsurdno. Ne znam koliko je mjeseci prošlo 
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otkako ste izašli pred građane i molili za glasove, a ni na jednoj sednici niste ostali do kraja. Da, jako 

mi je žao, bilo mi je teško da se odlučim da ovo kažem, ali ovo je pravo za mene i ne bezim od pravde 

do kraja. Drugo, o kome sam govorio, se odnosi na kanalizaciju sela Kuk. Dobio sam neki odgovor 

od direktora, on je indirektno rekao, da, dužan sam od strane vlasnika zemljišta da definitivno 

iznesem ovaj problem. Prošlo je više od tri mjeseca da je kanalizacija, taj šaht zapušen i da je voda 

oštetila ta imanja. Imamo ovaj problem četiri godine, znam kako stvari idu. Pokušao sam mnogo puta 

sa... Bog zna, koliko puta sam otpušio kanalizaciju sa svojim finansijama samo da spriječim štetu na 

toj imovini. Da su u obliku i načinu na koji sam pronašao ta imanja, dakle prije četiri godine, 

uglavnom bila neiskorišćena, onda sam ih vratio u iskorišćena i bile su jako dobre, sada su se vratile 

u blato. To je bila intervencija, ja sam tamo vidio da je nešto intervencija, ali i dalje nije bilo 

funkcionalno. Bolje je poduzeti akciju vrlo brzo, razgovarati sa kompanijom. Jako mi je drago što 

imam tu osobu koja je zadužena, sa kojom se odlično provodim četiri godine, Sebahat Hasan, on zna 

načine i forme na koje sam to uspio realizirati i otpušiti kanali. Dakle, dobro je razgovarati sa njima, 

neka nađu zajednički jezik sa nekom od firmi u Opolju, a ja sam uvjeren da se to može učiniti bez 

ikakvih troškova. Ali ne ostavljajte to na tome, jer je ta zemlja trenutno neobradiva. Najbolje je to 

učiniti u roku od jedne sedmice, čak je i ova sedmica previše. Zamolio sam vas da to učinite što je 

prije moguće. Drugi se odnosi na trogodišnji projekat koji sam od početka obećao i na kraju sam ga 

jedva završio i sada se realizuje. Hvala Bogu što se to dešava! Asfaltiranje planinskog puta, ali lično 

nisam zadovoljan radom. Bio sam, iako idem tajno da ih vidim, iz razloga što me tokom četiri godine 

politički protivnici iza mene nikada nisu omeli u radu. Ni ja nisam taj koji to radio ili zaustavio. Ono 

što me brine je to što debljina koja je je bila predvidjena prije bacanja na taj put, kako od debelih 

frakcija, tako i od onoga što padne u tampon ili posljednju fazu, ne idu na osnovu prethodnog 

mjerenja i vrlo su niske. Pa gospodine Sebahat, pošto ste danas ovdje, izlazite malo češće, pogledajte 

radove a da ih ne pritiskajte. Malo pritiskajte, inače... Verujem da je projekat biti završen i nadam se 

da će bar kraj biti dobar. Da bude dobro za građane i stanovnike sela, posebno sela Kuk. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Gospodin Nexhat Selaj ima reč na minut, nešto da doda. 

Nexhat Selaj: Zdravo! Žao mi je, ali moraju da nam kažu, dok god tražimo, ja sam sa svojim 

kolegom, sa Samidinijem, da se ispitaju sva ova kašnjenja i neplaćanja. Ali ja sam bio za predlog, 

predsedavajući, ako se kolege već slažu, da za delegate, ako se sednica sazove u 10:00, budemo tu u 

10:00, a potpisi da se urade kada se sednica završi. Ne mogu da zamislim koliko to može biti ljudski, 

ne govorim više o zakonu, vec moralno, kada smo svi mi koji smo plaćeni po 150 evra prisutni ovde, 

dok moje kolege poslanici koji dobijaju po 545 evra nisu ovde, nemojte me pogrešno shvatiti, čini 

mi se da je ovdje jedan ili nijedan, da ne griješim. Da, rekao sam jedno... tako da sam mišljenja da 

trebamo biti ovde na vreme, a potpise dati na kraju sednice. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Selaj! Ovo je nešto veoma dobro. Iskreno govoreći, stalno sam o 

tome razmišljao, ali nisam to pokrenuo, jer imam prvi mandat ovdje u ovoj Skupštini, i pored svih 

promjena. Lijepo je vidjeti pozitivne promjene na bolje, ali ne znam da li imam vašu podršku, da ili 

ne. Na narednoj sjednici pokušaćemo da donesemo takvu odluku da se potpisi ne vrse prije nego što 

se sednica završi. U trenutku kada zatvorimo sednicu, uzimamo listu na potpis i svako od nas daje 

potpis i napušta sednicu. Ako to uzmemo kao odluku jednoglasno, sa većinom glasova, to je dobra 

ideja. Ako ne, ostavljamo to na svačijoj savesti. Dakle, ako neko želi da razgovara o tacki eventualno, 

onda pozivam predstavnike izvršne vlasti da odgovore na pitanja koja ste upravo postavili. Govori 

Vetim Ramadani, direktor opštinske uprave. 

Vetim Ramadani: Hvala, predsedavajući! Onda počinjem ispočetka, pošto direktor Javnih usluga i 

javnih službi nije ovdje. Što se tiče zabrinutosti koju je izneo gospodin Selaj, mi smo već danas 

krenuli sa kanalizacijom do sela Kuk, i potrudićemo se da sutra ujutro ovu kanalizaciju zavrsimo kao 

proceduru, da izvadimo inženjere na terenu, da sagledaju situaciju, kakva je stvarna situacija u selu 

Zym i preduzmu mere što je prije moguće. Pošto, ako se ne varam, na osnovu onoga što ste izneli, 

postoji problem od 20 metara, nema više, onda vjerujem da ga vrlo lako možemo popraviti i vratiti 

u prethodno stanje, a izbjeći te moguće nezgode, čak i obraštanje mirisa na tom delu. 
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Znači, od sutra vjerujem da ćemo preduzeti mere i to ugraditi u predmerni dio tendera za kanalizaciju. 

Ovdje koristim priliku da se uključim u pitanje koje je postavio gospodin Hajredini u vezi sa 

kanalizacijom u selu Kuk. Kanalizacija u selu Kuk, teren je snimljen i urađena predmera, okvirne 

vrednosti je 5900 evra, blizu 6 hiljada evra, a iz kategorije roba i usluga Uprave za vanredne situacije 

konačna danas je pripremljen nacrt predmere. Predviđeno je, ne mogu tačno reći sve dimenzije, 

predviđena je promjena, promjena creva za tri kaptaže, a ujedno i zaštitni štitovi za taj dio. 

Uran Halimi: Hvala, direktore! Hoće li  još neko uzeti riječ? Direktor zdravstva je to tražio rec. 

Behar Brenoli: Gospodine predsedavajući, malopre sam ostao dužan da vam odgovorim na vaše 

postavljeno pitanje. Da li je bilo pitanje pogrešno postavljeno i sam ja pogrešno razumeo, ali to više 

nije važno, što se tiče sredstava za robe i usluge, ja sam pretpostavljao da znate, za šta se ta sredstva 

koriste i da nema potrebe da vam odgovorim na to pitanje, Evo sada kažem da svi troškovi koji se 

dešavaju u zdravstvu od grejanja od troškove higijene, održavanje auta, higijena, sve su to troškovi 

robe i usluge. Što se tiče koeficijenata tehničara, mi smo kao opština ministarstvu poslali listu radnika 

sa koeficijentima za koje smo mi smatrali da po novom zakonu o platama zaslužuju, i tamo smo 

naveli najveće koeficijente koje smo smatrali da zaslužuju. Bilo je problema, nedostataka, nekima su 

manje koeficijenti a nekima veći, međutim to je odgovornost ministarstva, odgovornost nije naša, 

određeni naši radnici su se žalili, nekima su usvojene žalbe nekima su i dalje na reviziju i slično. Mi 

ćemo kao opština raditi na tome da svaki naš radnik primi platu ili koeficijent koji zaslužuje. To vam 

obećavam. U skladu sa našim mogućnostima i odgovornostima koje imamo. Što se dežurstva tiče, 

dežurstvo je regulisano po zakonu i ja sam striktno od naših radnika tražio da poštuju zakon i da 

svakome koji radi i jedan minute više, dežura, da se svakome radniku isplati. Puno puta smo pričali 

o tehničarima i njohovom radu posle 10:00. Kada smo dali obećanje sa gradonačelnikom da ćemo 

pokušati da u letnjem periodu da obezbedimo još jednog dežurnog tehničara. Mi nismo rekli da se 

ljudi razboljevaju samo tokom leta nego smo to rekli isključivo iz toga što broj pacijenta tokom leta 

je veći i smatrali smo kao prikladnim da ukoliko možemo da angažujem još jednog tehničara. Što ne 

znači da se ljudi ne razboljevaju i van ovog perioda. Nije Dragaš jedina opština na Kosovu koja ima 

glavni centar porodične medicine i dežurstva. Na celoj teritoriji Kosova je isti sistem u zdravstvu i 

isto se radi. Jedna ekipa dežura. Postoji različite prakse od centara i opštine, neke opštine 

zaključavaju ambulante i cela ekipa ide a nekada idu samo tehničara i to zavisi od slučajeva do 

slučaja. Smatram da je glavni centar porodične medicine bio jako dobar. Pružao je maksimalno dobre 

usluge u skladu sa mogućnostima. Što se rezervnog tima tiče, ja smatram da svaki zdravstveni radnik 

je uvek zdravstveni radnik i kada je na poslu i kada nije, kada se desi neki slučaj njegova obaveza je 

da priskoči u pomoć i pomogne. Mi ne možemo tražiti da iz Restelice ili Zaplužja ili iz Broda da 

dolaze u Dragašu ako je hitni slučaj, jer će njemu trebati puno vremena da dođe do Dragaša. Što se 

tiče lekova, rekli smo da lista esencijalnih lekova je u nadležnosti ministarstva i da nam ministarstvo 

da celokupne zalihe Kosova, nama neće biti dovoljne. Mi smo pokrenuli dosta korake po tom pitanju, 

do sada smo bili uspešni. Stvari idu nabolje. Imamo neka negodovanja od strane nekih radnika koji 

su naučili da ranije, da niko ne vodi kontrolu, kako se sve to troši, znam da ćemo imati negodovanja 

ali će se i to ubrzo rešiti. Ne može za jedan dan. Što se tiče nabavke, ja sam i u prošlom mandatu bio 

director, mi smo u prethodnim godinama imali posebne programe finansiranja od strane Svetske 

banke i u tim programima smo nabavljali lekove. Nisu bili iz budžeta zdravstva koji je tada bio 130 

ili 150.000 EUR. To su bili posebni grantovi. Što se laboratorije tiče, laboratorija u Dragašu radi. Ne 

radi samo jedan aparat. On se pre tri dana pokvario. Najverovatnije će sutra ili tokom vikenda biti 

popravljen. Ako je neko mislio da na tome profitira, prevario se, jer smo mi našli rešenje. Ja ne znam 

koliko je to ispravno, ali su mene iz glavnog centra porodične medicine ubedili da uopšte nikakvog 

problema nema ako se uzorci odnesu da se uzmu i urade u Brodosavce ili u Kruševo na analizu. U 

takvim rezultatima nema nikakve razlike, ja sam to prihvatio. Što se participacije tiče, ova skupština 

je donela odluku, ako je vi promenite mi ćemo to poštovati. A što se specijalista tiče, ugovor sa 

organizacijom koju imamo je na godinu dana, kada završi taj ugovor mi ćemo dobiti komplet 

finansijski izveštaj. Koliko su bili plaćeni i mi ćemo vam to dostaviti. 



26  

Artan Loshaj: Počinjemo od participacije, od kraja. Ova Skupština je odlučila, ali je odluka otišla i 

do načelnika opštine. Odnosno, ovu odluku treba da sprovedu načelnik opštine i direktor zdravstva. 

Rekao sam ranije, ja sam za nastavak, ali to se mora staviti na dnevni red i glasati, inače nezakonito 

radimo na tome. Drugo, o analizama, rekao sam ranije, 55 godina, 60 godina rada GCPM-a, ovo se 

nikada nije dogodilo. Najmanja moguća stvar koja bi mi se mogla desiti sada je da vi date ostavku. 

Treće, niste odgovorni za koeficijent. Ali ko je odgovoran? Vi vodite zdravstvenu politiku. Kad je 

potrebno skinuti participaciju, skinuti koeficijent, da, sa 18 eura na 7 eura, to moze, vidi zakon. Kada 

treba da poštujete prava radnika, osim dve ili tri osobe od 20 radnika, nemate pravo da ih štitite. 

Mislim, u pravu si, od 18 do 7 evra, u pravu si, ali kad treba da ih zaštitite i povećavate koeficijent, 

jer postoji diplomirani, postoji master, eto ti, potreban nam je zakon. Na poslu koji obavljas ti, ne 

znam, u sve se snalaziš, osim zdravstvenog pitanja, tvoj politički problem je od tebe napravio i 

marionetu. Bilo gdje u svijetu, ovdje imamo doktora, imamo Ventazu, imamo Arijetu, nigdje u 

svijetu nema da jedna medicinska sestra radi sa jednim doktorom. Svuda, u Prizrenu, u Suvoj Reci, 

u Mališevu, bio je doktor sa dve i sa tri medicinske sestre. Drugo, rekao sam ti ranije, da to radiš iz 

inata, da ja znam šta si, da ne znaš ništa drugo osim inata. Problem je u tome što ako slučajno 

medicinska sestra odete u Prizren kao pratnja, imamo samo babicu u GCPM -u, u celoj opštini 

Dragaš. Ovo je sramota za vas, kažes da je i u drugim opstinama ambulante se zatvaraju. U Prizrenu 

je ambulanta zatvorena, to je glavni centar, to je velika bolnica. Odlaze na teren, da, to je velika 

bolnica. Onaj drugi, kad si rekao da ne dolazi iz Broda, dolazi odnekud. U subotu smo imali nesreću 

sa poginulim, stramota za vas. Moralno, niste se izvinili. Na mjestu događaja čekao je sat vremena 

da bi otišao i potvrdio smrt. Nijedna medicinska sestra nema pravo da ga dodirne, da potvrdi njegovu 

smrt. Ali vi ovo ne razumete, ne možete ni da razumete. Medicinska sestra nema pravo da konstatuje 

smrt. Les je cekao kod "Dasme" sat vremena, nemojmo traumatizirati tu porodicu kad cuju o cemu 

se ovde prica. Jedan sat je čekala da se ode i konstatuje smrt. Sramota za vas, trebalo bi moralno da 

podnesete ostavku i oslobodite zdravtsvo. 

Uran Halimi: Hvala! Jetmiri želi razgovarati o ovim pitanjima koja je direktor pokrenuo sa Artanom. 

Jetmir Ajdini: Zdravo! Ako rad u Centru porodične medicine u Dragašu, u Hitnoj pomoći, obavlja 

se samo sa lekarom i medicinska sestra, to je vrlo malo. To je posao koji ne mogu da rade jedan lekar, 

ni medicinska sestra, ni 24-satni dezurstvo. Nedostatak kadrova je odgovornost direktora GCPM-a, 

a odgovornost je i direktora Zdravstva jer je rad u GCPM -u organizovan od strane njih. Ako vam 

nedostaje osoblje, morate se potruditi za dodatno osoblje. Ako već imate osoblje, vi organizujete rad 

i plaćate dezurstva za svaku medicinsku sestru ili doktora koji ima dezurstva. Ako vodite dobro 

Centar porodične medicine sa doktorom i medicinskom sestrom, onda ne znam zašto ste direktor 

Zdravstva. Ako imamo slučaj na terenu i ekipa mora da ide na teren, ko je u Centru porodične 

medicine da pruži hitnu pomoć? Ako postoji hitan slučaj, što se dešava vrlo često. Jer to je opština 

koja ima 30 hiljada stanovnika, 30-ak hiljada stanovnika, jedna sestra drži Centar porodične 

medicine, ovo je sramota,. Vi, kao direktor zdravstva, prvo, drugo direktor Doma zdravlja, svi ste na 

odgovornom nivou. Ovo je hitna potreba, za reorganizacijom rada u Centru porodične medicine, 

takođe u Urgentnoj pomoći, sa načinom organizacije, sa dovoljnim brojem kadrova za hitne potrebe 

građana. Ako neznate kako, nudim vam da date otkaz i date priliku nekom drugom ko zna kako se 

ovaj posao radi. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Ajdini! Smatram da građani ne zaslužuju da žive u ovom stanju, bez 

medicinskih usluga. Samo zbog političkog inata, ili kako je Artan rekao, ako ima veze sa inatom 

ovde, nije u redu. Zamerke se moraju ostaviti iza sebe, posao mora biti obavljen. Imamo obaveze za 

koje smo zaduženi i moramo ih izvršiti do kraja. Hvala vam puno na učešću, završićemo ovu sednicu 

i vidimo se na narednim sesijama! 

 

Predsedavajući Skupštine: Uran Halimi  
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